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ÇTB'da yapılan seçim sonrası yönetim 
kurulu başkanı olarak seçilen Abdullah 
Deniz seçim sonrası yaptığı açıklamada; 
“Şimdi sıra; hep birlikte, tek yürek, tek 
ses olarak üyelerimiz, şehrimiz ve 
ülkemiz için çalışmaya geldi. Ben, hep 
birlikte en güzel projelere imza atarak, 
adından en çok söz ettiren Borsalardan 

biri olacağımıza yürekten inanıyorum” dedi.

Alan Başkanlığıyla İlgili 
Bu Yazımı Kültür ve 
Turizm Bakanlığı Okusun!

2011-2015 tarihleri arasından AK Partide 
milletvekilliği yapan, AK Partinin bir 
milletvekiline düştüğü Haziran 2015 
seçimlerinde 2.sıradan aday gösterilen 
ve seçimi kaybetmesi sonrası Gelibolu 
Tarihi Alan Başkanlığı koltuğuna oturan 
İsmail Kaşdemir bir ilke imza attı!
Başkanlık, Atatürk'ün 84'üncü ölüm yıl 
dönümünde 3 boyutlu mapping gösterisi 
(bina dışına projeksiyonla görüntü 
yansıtılması) gösterisi yaptı. Peki neden? 
Gazetemiz yazarı Kerem İriç “Alan Başkanlığıyla 
İlgili Bu Yazımı Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Okusun!” yazı kaleme almıştı.  İriç yazısında, Alan 
Başkanlığına ait birçok mekânın olması gerektiği 

gibi kullanılmadığını ve bazı mekanların 
kapısına kilit vurulduğunu söylemiş ve 
bu durumu eleştirmişti. O mekanlardan 
birisi de 2 yıl boyunca restorasyonu 
süren ve milyonlarca para harcanan 
kordondaki Çanakkale Savaşları 
Araştırma Merkeziydi. 
İriç'in dikkat çektiği konu sonrası Alan 
Başkanlığı ani bir karar aldı ve sosyal 
medya hesaplarından para harcayarak 

gösteri ilgili sponsorlu paylaşımlar yaptı, billboard 
ve afişleri şehrin hemen her yerine astı. Fakat 
istedikleri gibi olmadı 30 dakika süren 200 bin lira 
harcanan programa iki yüz kişi bile katılmadı! 
Haberin Devamı 2.sayfa'da 

Çanakkale'mizin 2040 Yılına Kadar 
İçme Suyu Sorunu Olmayacak
DSİ tarafından yapılan ve Çanakkale Belediyesi'ne teslim edilen 
Çanakkale Belediyesi İçme Suyu Arıtma Tesisi devir teslim töreni 
yapıldı. Programda konuşan AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale 
Milletvekili Bülent Turan Çanakkale'nin 2040 yılına kadar içme suyu 
sorunu olmayacağını belirterek; “Tarım ve su gibi alanların ne kadar 

kıymetli olduğu anlaşılmış oldu. Belediyemiz ve DSİ'mizin çalışmaları 
tüm kurumların omuz vermesini kıymetli buluyorum. 2040 yılına 
kadar Çanakkale'mizin içme suyu sorunu olmayacak. Herhangi bir su 
değil en ileri teknolojiyle arıtılmış bir membah suyu kalitesiyle tüm 
dünyaya örnek tesisten bahsediyoruz” dedi. 

“Milletin Paralarını Kendi Eksikliklerini Örtmek İçin Harcıyorlar” 

200 BİN LİRA HARCADIKLARI PROGRAMA 
200 KİŞİYİ BİLE KATILMADI!

Adından En Çok Söz Ettiren 
Borsalardan Biri Olacağız

Tecrübeli İsim Adaylığını Açıkladı
İl dernekler müdürlüğünde 15 yıl görev 
yapan halen Kızılay Genel Müdürü'nün 
danışmanlığı yapan Resul Karakurt Kent 
Konseyi'ne Adaylığını Açıkladı. “Sivil 
toplumun her kademesinde çalışarak 
elde ettiğim tecrübemi Çanakkale'nin 
hizmetine sunmak istiyorum.”  

Tam 
Yolcu 

Taşıma 
Ücreti 

9 TL 
Oldu!

Çanakkale Belediye Meclisi Kasım ayı 5. 
Oturumunda birçok alanda zam kararı 
alındı. Enflasyon artış oranı, üretici fiyat 
endeksi göz önünde bulundurularak 
belediye giderleri 2023 yılı ücret tarifesi 
hazırlandı. Bütçede neredeyse her 
kalemde artış yaşandı. En merak edilen 
ulaşımdaki zam ile Kepez ve Mücavir 
alanlarda tam yolcu taşıma ücreti 8 
TL'den 9 TL'ye öğrenci yolcu 4,5 TL'den 5 
TL'ye çıkarılırken Kampüs içi taşıma da 1 
TL'den 1,50 TL'ye çıkarıldı. Mezar yeri de 
4 bin TL oldu. 6

3

3

4

“Eksiklerini ve yanlışlarını örtmek için keşke Atatürk'ü kalkan etmeselerdi çok büyük 
samimiyetsizlik! Milletin paralarını kendi eksikliklerini örmek için harcıyorlar.” 
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2011-2015 tarihleri arasından AK Partide 
milletvekilliği yapan, AK Partinin bir milletvekiline 
düştüğü Haziran 2015 seçimlerinde 2.sıradan aday 
gösterilen ve seçimi kaybetmesi sonrası Gelibolu 
Tarihi Alan Başkanlığı koltuğuna oturan İsmail 
Kaşdemir bir ilke imza attı!
Başkanlık, Atatürk'ün 84'üncü ölüm yıl dönümünde 
3 boyutlu mapping gösterisi (bina dışına 
projeksiyonla görüntü yansıtılması) gösterisi yaptı. 
Peki neden? 
Gazetemiz yazarı Kerem İriç “Alan Başkanlığıyla İlgili 
Bu Yazımı Kültür ve Turizm Bakanlığı Okusun!” yazı 
kaleme almıştı.  İriç yazısında, Alan Başkanlığına ait 
birçok mekânın olması gerektiği gibi 
kullanılmadığını ve bazı mekanların kapısına kilit 
vurulduğunu söylemiş ve bu durumu eleştirmişti. O 
mekanlardan birisi de 2 yıl boyunca restorasyonu 
süren ve milyonlarca para harcanan kordondaki 
Çanakkale Savaşları Araştırma Merkeziydi. 
İriç'in dikkat çektiği konu sonrası Alan Başkanlığı 
ani bir karar aldı ve sosyal medya hesaplarından 
para harcayarak gösteri ilgili sponsorlu paylaşımlar 
yaptı, billboard ve afişleri şehrin hemen her yerine 
astı. Fakat istedikleri gibi olmadı 30 dakika süren 
200 bin lira harcanan programa iki yüz kişi bile 
katılmadı!
“Eksiklerini ve yanlışlarını örtmek için keşke 
Atatürk'ü kalkan etmeselerdi çok büyük 
samimiyetsizlik! Milletin paralarını kendi 
eksikliklerini örmek için harcıyorlar.”

2011-2015 tarihleri arasından AK Partide 
milletvekilliği yapan, AK Partinin bir milletvekiline 
düştüğü Haziran 2015 seçimlerinde 
2.sıradan aday gösterilen ve seçimi 
kaybetmesi sonrası Gelibolu Tarihi 
Alan Başkanlığı koltuğuna oturan 
İsmail Kaşdemir bir ilke imza attı!
Kaşdemir göreve geldiği 2016 yılından 
bu yana başkanlığın sosyal medya 
hesaplarından 10 Kasım'da sade bir 
mesaj yayınladı. Fakat bu yıl “bir şey 
oldu” ve Alan Başkanlığı Çanakkale 
Kordonda bulunan Çanakkale 
Savaşları Araştırma Merkezi 
cephesinde 3 boyutlu mapping 
gösterimi yapılacağını duyurdu. 

Peki o şey neydi?
Gazetemiz yazarı Kerem İriç hafta başında Kültür ve 
Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy'un, Bakan 
Yardımcısı Özgül Özkan Yavuz'un ve bakanlıktaki 
üst düzey bürokratların özellikle okuması için “Alan 
Başkanlığıyla İlgili Bu Yazımı Kültür ve Turizm 
Bakanlığı Okusun!” başlıklı yazısında Alan 
Başkanlığına ait birçok mekânın olması gerektiği 
gibi tanıtımın yapılmadığı ve bazı mekanların 
kapısına kilit vurulduğunu söylemiş ve durumu 
eleştirmişti. O mekanlardan birisi de 2 yıl boyunca 
restorasyonu soran ve milyonlarca para harcanan 
Çanakkale Savaşları Araştırma Merkeziydi. İriç'in 
dikkat çektiği bu konu sonrası Alan Başkanlığı ani 

bir karar aldı ve sosyal medya hesaplarından ücretli 
olarak sponsorlu paylaşımlar yaparak “Atatürk'ü 
84'üncü ölüm yıl dönümünde, düzenleyeceği 3 
boyutlu mapping gösterimiyle anacak” duyurusu 
yaptı. 200 bin liranın harcandığı bu programa ise 
katılım beklenildiği olmadı katılan kişi sayısı iki yüz 
kişiyi bile bulmadı. 

Kimse de Çıkıp “Kral 
Çıplak” Demiyordu
Konuyla ilgili bir değerlendirme yapan 
yazarımız Kerem İriç, “Açıkçası 
söylenecek çok şey var. Alan 
Başkanlığının yönetimiyle ilgili bugüne 
kadar şehirde çok büyük rahatsızlıklar 
olmasına rağmen kimse de çıkıp “Kral 
Çıplak” demiyordu. Bu konuda 
elimizdeki kalemin sorumluluğu 
gereği buradaki eksikler ve yanlışlılara 
dikkat çekmek için karar aldım. 
“Buradaki yanlışları dile getirdikten 

sonra bazı şeyler düzelecek Çanakkale esnafı 
kazacak ama ben Kerem İriç olarak kaybedeceğim” 
demiştim. Tam da söylediğim oldu ben 
kaybediyorum ama Çanakkale kazanıyor. Alan 
Başkanlığı yöneticileri “ifşa olmanın” verdiği 
suçlulukla alelacele kararlar alarak “mış gibi 
yapıyorlar.” 10 Kasım anması da bunlardan birisi 
oldu. 200 bin liranın harcandığı ve iki yüz kişinin bile 
katılmadığı bu programla ayıplarını örtemediler. 
Sormak isterim bugüne kadar aklınız neredeydi… 

200 Yüz Bin Lira Harcadılar, 100 Kişi 
Bile Katılmadı
İstanbul ve Ankara'dan 3 boyutlu mapping 

gösteriminin maliyetlerinin ne olduğunu sordum ve 
şaşırdım. Bu gösterilerin çok sayıda projeksiyon 
kullanılarak yapıldığını ve gösterilen filmlerin 
maliyetinin çok yüksek olduğunu 30 dakika süren 
bu gösterilerin maliyetinin 200 bin liradan 
başladığını öğrendim. 500 bin liranın üzerinde ihale 
yapmadan doğrudan limitle mal ve hizmet alımı 
yapan başkanlık şeffaflık gereği acaba bu “mış gibi 
yapmaya” ne kadar para harcadıklarını açıklar mı? 
Ayrıca eksiklerini, yanlışlarını örtmek için keşke 
Atatürk'ü kalkan etmeselerdi çok büyük 
samimiyetsizlik!”

Kerem İriç'in, Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri 
Ersoy'un, Bakan Yardımcısı Özgül Özkan Yavuz'un 
ve bakanlıktaki üst düzey bürokratların özellikle 
okuması için “Alan Başkanlığıyla İlgili Bu Yazımı 
Kültür ve Turizm Bakanlığı Okusun!” başlıklı 
yazısından bir bölüm şu şekildeydi.
“….Çanakkale halkı bu mekanların varlığından 
haberdar bile değildi. Olur mu öyle şey demeyin olur. 
Onlarca çalışanın asker olarak dikildiği milyonlarca 
lira harcanan birçok tarihi mekânın kapısından içeri 
giren yok. İstenen de tam olarak bu zaten “çok insan 
çok sorun” demek çünkü. Nasılsa padişah ve 
padişahım çok yaşa diyenlerden hesap sorun yok!
Bakın çok uzağa gitmeye gerek yok, gözümüzün 
önünde Hamidiye Tabyaları örneği var. Kültür ve 
Turizm Bakanlığımızın 100 milyonları harcayarak 
gün yüzüne çıkardığı bu mekânda in cin top 
oynuyor. Böylesi bir alanın cıvıl cıvıl yaşıyor olması 
gerekmez mi? Tabyalarda onlarca salon var bu 
salonlar nitelikli salonlar türlü amaçlar için 
kullanılabilir ama hepsinin kapısına kilit vurulmuş 
durumda.
Neden mi çünkü gerek yok!” 

“Milletin Paralarını Kendi Eksikliklerini Örtmek İçin Harcıyorlar” 
200 BİN LİRA HARCADIKLARI PROGRAMA 
200 KİŞİYİ BİLE KATILMADI!
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Troya Kültür Yolu Fest�val�… Bu 
fest�val�n Türk�ye'de �lk olarak 
Çanakkale'de yapılmış olmasından 
dolayı �k� �sme özell�kle teşekkür 
etmek gerek�yor, Kültür ve Tur�zm 
Bakanı Sayın Mehmet Nur� Ersoy ve 
Bakan Yardımcısı Sayın Özgül 
Özkan Yavuz…
Sayın Bakan'ın v�zyonu ve başarılı 
ek�b�yle Çanakkale tar�h�nde eş�ne 

rastlanmamış etk�nl�kler gerçekleşt�r�ld�. Konserler, t�yatrolar, 
serg�ler, söyleş�ler 7'den 70 her yaşa her görüşe h�tap eden 
etk�nl�kler gerçekleşt�r�ld�. Etk�nl�kler t�t�zl�kle programlandı ve 
“s�yas� part� etk�nl�ğ�” olarak algılanmaması �ç�n özell�kle 
d�kkat ed�ld�. İş�n bu kısmı gerçekten çok öneml�yd� ve 
başarıyla yönet�ld� tam da bu yüzden Çanakkale halkı fest�vale 
sah�p çıktı ve hemen her programa yoğun katılım oldu. 
Burada b�r parantez açarak Bakan Yardımcısı Sayın Özgül 
Özkan Yavuz ve M�lletvek�l� Sayın Jül�de İskenderoğlu'na b�r 
kez daha teşekkür etmek gerekt�ğ�n� düşünüyorum. Çünkü 2 ay 
boyunca bu planlamaları yapmak �ç�n Çanakkale'y� karış karış 
gezd�ler ve mekanları ve etk�nl�kler� planladılar. Alan 
Başkanlığına kalsa fest�val 3-5 mekânda yapılsın �sterlerd� 
açıkçası bu konuda ısrarcı da oldular ama Bakan yardımcısı 
Özgül hanımı aşamadılar. 
Fest�val Kültür ve Tur�zm Bakanlığına bağlı Gel�bolu Tar�h� 
Alan Başkanlığının uhdes�nde olan b�rçok mekânı da gün 
yüzüne çıkardı. Çanakkale halkı bu mekanların varlığından 
haberdar b�le değ�ld�. Olur mu öyle şey demey�n olur. Onlarca 
çalışanın asker olarak d�k�ld�ğ� m�lyonlarca l�ra harcanan b�rçok 
tar�h� mekânın kapısından �çer� g�ren yok. İstenen de tam olarak 

bu zaten “çok �nsan çok sorun” demek çünkü. Nasılsa pad�şah 
ve pad�şahım çok yaşa d�yenlerden hesap sorun yok!
Bakın çok uzağa g�tmeye gerek yok, gözümüzün önünde 
Ham�d�ye Tabyaları örneğ� var. Kültür ve Tur�zm 
Bakanlığımızın 100 m�lyonları harcayarak gün yüzüne çıkardığı 
bu mekânda �n c�n top oynuyor. Böyles� b�r alanın cıvıl cıvıl 
yaşıyor olması gerekmez m�? Tabyalarda onlarca salon var 
bu salonlar n�tel�kl� salonlar türlü amaçlar �ç�n kullanılab�l�r 
ama heps�n�n kapısına k�l�t vurulmuş durumda. 
Neden m� çünkü gerek yok! 
K�m uğraşacak burayı kullanmak �steyen kurumlarla, s�v�l 
toplum kuruluşlarıyla… K�m uğraşacak bu salonları kullanmak 
�steyen vatandaşlarla, bu alanı Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayy�p Erdoğan görse sanırım Alan Başkanlığıyla �lg�l� h�çb�r 
şey söylememe gerek kalmaz. 
Böyles� b�r tes�s başka kurumların el�nde olsa k�m b�l�r neler 
neler yaparlar. Ham�d�ye tabyalarının önünde durun ve gel�p 
geçenlere sorun; “Bu alan hang� kuruma a�t burada ne 
yapılıyor?” Cevabını hemen verey�m; “K�me a�t olduğunu tam 
olarak b�lm�yorum ama sanırım Çanakkale Beled�yes�ne a�t, 
burada b�r �k� konser oldu onu b�l�yorum, b�r de sabahları b�rkaç 
�nsanı yürüyüş yaparken görüyorum” der. Kapısında doğru 
düzgün b�r tabelası b�le bulunmayan bu alanın hal� �çler acısı! 
Peyzaj ve tes�s�n d�ğer sorularıyla �lg�l� başlıklara h�ç 
g�rm�yorum b�le �çerde çay satan ve restoran h�zmet� veren �k� 
de �şletme var, onların durumu da ayrı b�r başlık konusu… 
Ded�ğ�m g�b� çok uzağa g�tmeye gerek yok. Gel�n b�r mekâna 
daha bakalım Çanakkale kordonda bulunan ve restorasyonu 2 
yıldan fazla süren m�lyonlarca l�ra harcanan Çanakkale 
Savaşları Araştırma Merkez� ve Kütüphanes� var h�zmete g�rel� 
6 ay oldu. Bugüne kadar bu merkez�n kapısından �çer� kaç k�ş� 

g�rd�? İdd�a ed�yorum 500 k�ş� g�rmem�şt�r, k�mse �çer�de ne 
olduğunu b�le b�lm�yor ded�ğ�m g�b� �stenen de bu zaten. Ne b�r 
tanıtım oldu ne de başka b�r şey g�r�n Alan Başkanlığının sosyal 
medya hesaplarına burayla alakalı b�r tane paylaşım ya 
görürsünüz ya da görmezs�n�z. 
Oysa k� burası �ç�n M�ll� Eğ�t�mle protokol yapılsa her gün 
öğrenc�ler get�r�lse b�r dersler� burada �şlet�lse fena mı olur. 
Alan Başkanlığının bunu koord�ne edecek loj�st�k altyapısı da 
var ama ded�ğ�m g�b� k�m uğraşacak. O loj�st�k pad�şah ve 
pad�şahım çok yaşa d�yenler�n keyfi �ç�n kullanıyor.  
Keşke Alan Başkanı İsma�l Kaşdem�r sosyal medya 
fenomenler� g�b� her gün on tane story atacağına bu �şlerle 
de �lg�lense ama onun gündem� çok daha farklı onun 
gündemler�ne en son geleceğ�z!
Son söz: Sayın Bakan Mehmet Nur� Ersoy, Sayın Bakan 
Yardımcısı Özgül Özkan Yavuz ve Kültür ve Tur�zm 
Bakanlığının çok değerl� bürokratları geld�n�z gördünüz de 
burada �şler olması gerekt�ğ� g�b� g�tm�yor. İk�l� sohbetlerde 
“yanlışlar var böyle olmaz” ded�ğ�n�z� b�l�yoruz ama “böyle 
oluyor”. Sayın Cumhurbaşkanımızın onca emeğ� s�zler�n onca 
çabası ve bu m�llet�n �mkanları b�r�ler�n�n keyfine bırakılamaz, 
lütfen b�r şeyler yapın.
Yazacağım en az �k� yazı daha olacak ve son yazımı Sayın 
Cumhurbaşkanımıza da �leteceğ�m. Nasıl mı “orası bende 
kalsın”  demeyeceğ�m nasıl olacağını söyleyey�m, Sayın 
Cumhurbaşkanımızın daha �l başkanlığı yaptığı dönemden yakın 
arkadaşı olan halen daha b�rl�kte Cuma namazı kıldığı, küll�yede 
k� �ftarlara davet ett�ğ� b�r a�le büyüğümüz var onun ves�les�yle 
ulaştıracağım. Mevzu Çanakkale olduğunda em�n olun herkes 
çok büyük b�r hassas�yet göster�yor. 
Daha konuşacak çok şey�m�z var…

Alan Başkanlığıyla İlgili Bu Yazımı Kültür ve Turizm Bakanlığı Okusun!

Adından En Çok Söz Ettiren Borsalardan Biri Olacağız

ÇTB'da yapılan seçim sonrası yönetim kurulu başkanı 
olarak seçilen Abdullah Deniz seçim sonrası yaptığı 
açıklamada; “Şimdi sıra; hep birlikte, tek yürek, tek ses 
olarak üyelerimiz, şehrimiz ve ülkemiz için çalışmaya 
geldi. Ben, hep birlikte en güzel projelere imza atarak, 
adından en çok söz ettiren Borsalardan biri olacağımıza 
yürekten inanıyorum” dedi.
Çanakkale Ticaret Borsası Organ Seçimleri 6 Kasım 2022 
tarihinde gerçekleşti. Borsa Meslek Komitesi ve Meclis 
Üyeliği seçimlerinin ardından 21 kişilik Borsa Meclisinin 
kesinleşmesine müteakip 10 Kasım 2022 Perşembe 
günü saat:14.00'te Yargı Gözetiminde Yönetim Kurulu 
Başkan ve Üyeliği, TOBB Birlik Genel Kurul Delegeliği, 
Disiplin Kurulu Üyeliği seçimleri ile Meclis Başkanlık 
Divanı seçimleri gerçekleştirildi.
21 kişilik Borsa Meclisinin açılışı en yaşlı Meclis Üyesi 
Sinan Yücel tarafından yapıldı. Sinan Yücel, Çanakkale 

Ticaret Borsası Meclisine seçilen Meclis üyelerini tebrik 
ederek, Ticaret Borsası Meclisinin yeni dönemde 
yapacağı hizmetlerin, Ülkemize, İlimize ve Borsamıza 
hayırlı olması dileklerinde bulundu.
Meclis üyelerinin oy kullandığı seçim sonrasında 7 kişilik 
yeni Yönetim Kurulu, 6 kişiden oluşan yeni Disiplin 
Kurulu ve TOBB Birlik Genel Kurul Delegesi belirlendi.
Borsa Meclis Üyeleri, ilk olarak Meclis Başkan, Başkan 
Vekilliği ve Kâtip Üyeyi belirledi. Sonuçlara göre Birol 
Çetin Meclis Başkanı seçilirken; Halil Zahit Mert Başkan 
Yardımcısı, Recep Bulut ise Meclis Kâtip Üye olarak 
seçildi.
Daha sonra meclis üyeleri arasından yargı gözetiminde 
Yönetim Kurulu Başkanı ve Üyeliği, seçimi yapıldı. Tek 
liste halinde Yönetim Kurulu Başkanlığı'na aday olan 
Abdullah Deniz Meclis Üyeleri tarafından Yönetim 
Kurulu Başkanlığı görevine layık görüldü.  
Yönetim Kurulu Üyeleri ise Aslı Akgül, Sinan Erdoğan, 
İsmail Pehlivan, Ergin Kara, Ali Atak, Ruhi Badem olarak 
seçildi.
Birlik Genel Kurul Delegeliğine Asil üye Sinan Yücel, 
Yedek Üye Ahmet Uzun seçildi.
Borsa Disiplin Kurulu Üyeliğine ise Bekir Bozkurt, Ali 
Öztürk, Nuray Gün, Mehmet Öztürk, Kadir Tınmaz, Erdal 
Erdoğan seçildi.
Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Deniz; Siz değerli 
Meclis Üyelerimiz nezdinde tüm Çanakkale Ticaret 
Borsası üyelerine seçimlerde gösterdikleri hassasiyet 
için teşekkür ediyorum. Borsamıza, şehrimize ve 
demokrasiye yaraşır bir seçim geçirdik. Şimdi sıra; hep 

birlikte, tek yürek, tek ses olarak üyelerimiz, şehrimiz ve 
ülkemiz için çalışmaya geldi. Ben, hep birlikte en güzel 
projelere imza atarak, adından en çok söz ettiren 
Borsalardan biri olacağımıza yürekten inanıyorum. 
Geçtiğimiz dönemde birlikte çalıştığımız tüm Meclis, 
Meslek Komite ve Disiplin Kurulu üyelerimize Borsamıza 
kattıkları değer için canı gönülden teşekkür ediyorum.
İnşallah 9. Dönemimiz olan 2022-2026. dönemde birlik 
ve beraberlik içerisinde başarılarla dolu bir dönem yaşar, 
güzel projelere imza atarız.
Yeni dönem Çanakkale'miz ve ülkemiz için hayırlı 
olsun.” dedi.

Tecrübeli İsim Adaylığını Açıkladı
İl dernekler müdürlüğünde 15 yıl görev yapan halen Kızılay 
Genel Müdürü'nün danışmanlığı yapan Resul Karakurt 
Kent Konseyi'ne Adaylığını Açıkladı. “Sivil toplumun her 
kademesinde çalışarak elde ettiğim tecrübemi 
Çanakkale'nin hizmetine sunmak istiyorum.”  
Resul Karakurt yaptığı açıklamada şu ifadelere yer verdi: 
“20 Kasım 2022 tarihli Çanakkale Kent Konseyi Seçimli 
Olağanüstü Genel Kurulunda Çanakkale Kent Konseyi 
Başkanlığı için, sivil toplumun gücüne inanmış ve her 

kademesinde görev almış bir kişi olarak, aday olmuş 
bulunmaktayım. Bu kararı almamda en büyük etken hiç 
şüphesiz sivil toplumun her kademesinde çalışarak elde 
ettiğim tecrübenin Çanakkale'nin hizmetine aktarılması 
gayreti yatmaktadır. Ayrıca kentlerin öncelikli sorunlarının 
tespiti ve çözümü konusunda, ülkemizdeki çok ortaklı ve 
aktif katılımlı mekanizmaların en güçlü aracı olan, kent 
konseylerinin önemli bir yer tutması da kararımı etkileyen 
bir başka etken olmuştur. Yıllardır ekmeğini yediğim 

şehitler diyarı güzel 
Çanakkale için en iyiyi hep 
birlikte üretme gayretinde 
ve kamuoyunun 
bilgilendirilmesi konusunda 
desteğinizi bekliyorum. Bu 
vesile ile teşekkür ediyor iyi 
çalışmalar diliyorum.”
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DSİ tarafından yapılan ve Çanakkale Belediyesi'ne teslim 
edilen Çanakkale Belediyesi İçme Suyu Arıtma Tesisi 
devir teslim töreni yapıldı. Programda konuşan AK Parti 
Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili Bülent 
Turan Çanakkale'nin 2040 yılına kadar içme suyu sorunu 
olmayacağını belirterek; “Tarım ve su gibi alanların ne 
kadar kıymetli olduğu anlaşılmış oldu. Belediyemiz ve 
DSİ'mizin çalışmaları tüm kurumların omuz vermesini 
kıymetli buluyorum. 2040 yılına kadar Çanakkale'mizin 
içme suyu sorunu olmayacak. Herhangi bir su değil en 
ileri teknolojiyle arıtılmış bir membah suyu kalitesiyle 
tüm dünyaya örnek tesisten bahsediyoruz” dedi. 
Gerçekleşen devir teslim törenine Vali İlhami Aktaş, 
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, AK Parti Grup 
Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili Bülent Turan, AK 
Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, CHP 
Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan, AK Parti İl Başkanı 
Naim Makas, CHP İl Başkanı Metin Ümit Ural, ilçe belediye 
başkanları ve il-belediye meclis üyeleri katıldı.

“Bugün Yapılsa 400 Milyon Lira…”
Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan,” 
Çanakkale'nin geleceği ile ilgili çok önemli bir yatırım ve 
girişimdir. Artık kentler büyüyor, nüfusu artıyor 
bugünden yarını planlamak bizlerin görevidir. Biz 
Çanakkale'de birçok alt yapı yatırımlarını yaptık. Burada 
içme suyu ve arıtma tesisi gibi yüksek bütçeli, farkı 
kurumların birbirleriyle hareket etmesi gereken yatırıma 
karar verdik. 2009 yılından bugüne kadar anca gelebildik. 
Kolay bir yatırım değildi.
Bugün yapılsa 400 milyon lira civarında bedelle yapılır. Bu 
tesis 76 milyon gibi bir parayla bitti. Bülent Turan'da 
buradayken talebimi sunmak istiyorum. Bu tür 
işletmeler gibi yüksek elektrik enerjisi kullanan 
işletmelere, belediyelere elektrik tüketimlerinin, 
tarifelerinin yarı yarıya indirilmesini talep ediyorum. 
Burada ki maliyetler eninde sonunda vatandaşa yansıyor. 
Sarıçay DSİ tarafından yapılabilirdi. Bu sorunu halletmiş 
olduk, teşekkür ederim.” sözleriyle konuşmasını bitirdi.

“Çanakkale'mizin 2040 Yılına Kadar 
İçme Suyu Sorunu Olmayacak”
Tarım ve su gibi alanların ne kadar kıymetli olduğu 
anlaşılmış oldu. Belediyemiz ve DSİ'mizin çalışmaları tüm 
kurumların omuz vermesini kıymetli buluyorum. 2040 
yılına kadar Çanakkale'mizin içme suyu sorunu 
olmayacak. Herhangi bir su değil en ileri teknolojiyle 
arıtılmış bir membah suyu kalitesiyle tüm dünyaya örnek 
tesisten bahsediyoruz” dedi. Tüm ekibi kutladı ve hayırlı 
olmasını diledi.

“Son teknolojinin kullanıldığı Bir Tesis”
CHP Çanakkale Milletvekili Özgür Ceylan,” Bugün 
Belediyemizin 2009 yılında fikri takibini başlattığı 
projenin son aşaması olan, DSİ ile belediyemiz arasında 
yapılacak olan protokol töreninde sizlerle birlikteyiz. Çok 
güzel ve kıymetli bir yatırım. Son teknolojinin kullanıldığı, 

ozonla ayrıştırmalı çok güzel bir tesis olduğunu öğrendik. 
Çanakkale halkı her şeyin en iyisini hak ediyor.  
Çanakkale halkı adına, yatırımda emeği geçen, fikri takibi 
yapan, proje takibini yapan ödenekle ilgili gerekli takibi 
yapan herkese, partim ve Çanakkale halkı adına 
teşekkür ediyorum. Bundan sonrasında daha iyi 
yatırımlarda aynı birliktelik ve desteği bekliyoruz” dedi.

“Son Teknoloji İle Süslenmiş Bu Tesisi 3 
Yılda Tamamladık” 
DSİ 252. Şube Müdürü Murat Lütfü Güldoğan,”  Bu 
yatırımı 3 yıl gibi kısa bir sürede tamamladık. Bu tesis 
hem elektrik, hem mekanik sitemler itibariyle son 
teknoloji ile süslenmiş bir sistemdir. İtalya, Çin ve 
Amerika'dan aldığımız mekanik aksanlar var. Bütün 
bunları bir araya getirmek kolay bir iş değildir.

“Çanakkale halkı, bütün hazır sulardan 
çok daha ideal ve sağlıklı su içmiş 
olacak”

Bugün itibariyle artmış olduğumuz suyu görüyorsunuz. 
Çanakkale halkı, bütün hazır sulardan çok daha ideal ve 
sağlıklı su içmiş olacak. Bu hizmeti Çanakkale halkına 
hediye ettiğimiz için çok mutluyum. Bu tesisin sözleşme 
bedeli 34 milyon ancak yatırım maliyeti 80 milyon lirayı 
buldu.

“Çanakkale Halkının Beklediği 
Köprünün İnşasını Tamamlayacağız” 
Benzer bir tesis bu yıl içerisinde 380 milyona ihale edildi. 
Biz DSİ olarak hiçbir yatırımımızdan geri adım atmadık. 
Seneye sulama sezonunda 65 bin dönümlük araziyi 
sulamaya açmış olacağız. Sarı Çay'ın ıslahı 10 milyon 
bedelle yatırım planına alınmıştı. Seneye Sarı Çay'ın ıslahı 
ve yıllardır Çanakkale halkının beklediği köprünün 
inşasını tamamlayacağız.

Çanakkale'mizin 2040 Yılına Kadar İçme Suyu Sorunu Olmayacak

 “BU DENSİZLİĞE İSYANIM VAR!”
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan; İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu'nun 10 Kasım'da eşiyle dans etmesini 
eleştirerek, “Bu münasebetsizliğe, bu densizliğe isyanım 
var. O yüzden diyorum ki, Atatürkçülük 10 Kasım'da dans 
ederek değil, onun emanetini göğüsleyerek, omuzlayarak, 
Cumhuriyetimizi ayağa kaldırarak olur” dedi.
AK Parti'li Turan, Çanakkale İçme Suyu Arıtma Tesisi'nin 
Çanakkale Belediyesi'ne devir töreninde yaptığı 
konuşmada, İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu'nun 10 Kasım'da eşiyle dans etmesini 
eleştirerek, "Üzülerek gördük. Bir büyükşehirimizin 
belediye başkanı maalesef yas günü olan, matem günü 
olan, siyahları giyindiğimiz özel bir gün olan 10 Kasım'da 
eşiyle dans etmeyi, müzik içerisinde eğlence yapmayı 

adeta görev bilerek bir adım attı. Konumuz bu değil ama 
söylemeden geçemeyeceğim. Bu dansı o değil de, ben 
yapsaydım, bu dansı o değil de bir AK Partili belediye 
başkanı yapsaydı, polemik mi istersiniz, manşetler mi 
istersiniz, günlerce Türkiye bunlara boğulurdu. Ama 10 
Kasım'da eşiyle dans eden bir belediye başkanını hiçbir 
basın kuruluşu eleştirmedi. Buna isyanım var. Bu 
münasebetsizliğe, bu densizliğe isyanım var. O yüzden 
diyorum ki, Atatürkçülük 10 Kasım'da dans ederek değil, 
onun emanetini göğüsleyerek, omuzlayarak, 
Cumhuriyetimizi ayağa kaldırarak olur” dedi. 

“BUNLAR KIYMETLİ İŞLER”
İsveç'in, terör örgütleriyle olan yanlış mevzuatını 
düzeltmek için anayasa değişikliği yapmaya başladığını 

söyleyen Turan, "Daha dün İsveç Başbakanı Türkiye'de 
Cumhurbaşkanımızla beraber harika bir toplantı 
gerçekleştirdi. O toplantının bitiminde yapılan açıklamalar 
Türkiye'nin dünyadaki süreçlere nasıl yön verdiğini bir kez 
daha göstermiş oldu. Bugün bir Avrupa ülkesi, İsveç gibi bir 
ülke, Türkiye'nin talebi doğrultusunda terör örgütleriyle 
olan yanlış mevzuatını düzeltmek için anayasa değişikliği 
hazırlığı yapmaya başladı. Ocak ayında Türkiye'nin talebi 
doğrultusunda İsveç'te anayasa değişikliği çalışması 
gündemde. Bunlar kıymetli işler. Dün Türk Devletler 
Teşkilatı Zirvesi'nde, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti adeta 
tanınan bir devlet gibi gözlemci üye sıfatıyla toplantıda yer 
almasına karar verildi. Kuzey Kıbrıs'ımız artık tanınan bir 
devlet statüsünde o toplantıda yer aldı" dedi



513 Kasım 2022 Pazargazetedegisim.com

Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi (EGİOSB) 
tarafından Bayramiç'e bağlı köylerin muhtarlarına brifing 
verildi.
Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölge Müdürü Alper 
Altınok, Bayramiç ilçesine bağlı köylerin muhtarları, İl 
Genel Meclis Üyeleri, Belediye Meclis Üyelerini ve STK 
temsilcileri ile buluştu. Ezine ilçesinde kurulumu devam 
eden Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölgesi'nin ilçe ve 
köylere ekonomik katkısı ve bölge hakkına sağlanacak 
istihdam hakkında bilgiler paylaşıldı. 
Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölge Müdürü Alper 
Altınok, “Bu toplantıların amacı Ezine Gıda İhtisas OSB'nin 
bölgeye sağlayacağı istihdamın bölgeden karşılanması, 
tarım ve hayvancılık ile ilgili Osb'nin bölgeye sağlayacağı 
avantajlar ve Ezine başta olmak üzere Bayramiç, Ayvacık 
ve tüm Çanakkale'yi ekonomik, kültürel ve sosyal anlamda 
hazırlamaktır. 2016 yılının Aralık ayında kurulan yani 2017 
yılında diyebiliriz ve 2022 yılında 5 yıl gibi rekor bir sürede 
ilk fabrikasından ürün almaya başlayacak. Bugüne kadar 
750 bin metreküp kazı ve dolgu, 20 kilometre atık su, içme 
suyu ve yağmur suyu hattı, 4 kilometre anahat 27 
kilometre iç hat olmak üzere 31 kilometre elektrik hattı, 12 
kilometre yol 130 bin metrekare baton parke taş, 50 metre 
uzunluğunda köprü, 25 metre genişliğinde menfez, giriş 

takı ve 1150 metrekare idari binamızı tamamladık. Bizim 
maliyetimiz 300 milyon TL' yi geçerken firmaların yapacağı 
tahmini yatırım 8-10 milyar civarında olacaktır” dedi. 
Pozitif Ayrımcılık Yaptık
Ezine Gıda İhtisas Organize Sanayi Bölge Müdürü Alper 
Altınok ayrıca “Arsa tahsisleri esnasında yönetim kurulu 
olarak süt ve süt ürünleri firmalarına pozitif ayrımcılık 
yaptık. Genel olarak bölgede çıkan ürünleri işleyecek 
katma değer kazandıracak en fazla istihdam sağlayacak 
firmalara yer vermeye çalıştık. Burada toplamda 8 bin kişi 
istihdam edilecek. Firmaların hali hazırda çalışanları ile 
birlikte yaklaşık 4 bin yeni istihdam oluşturacağız. 
Mümkün oldukça Türkiye genelinde çok organize sanayi 
bölgesine gidiyorum. Gerçekten organize sanayi bölgesi 

öncesi ve sonrası şehirler çok değişiyor. Ancak biz bunu 
göç alarak değil, bölge halkını kalkındırarak bu değişime 
ayak uyduralım istiyoruz. Allah'a şükür verimli 
topraklarımız var. Sadece Ezine olarak değil, Ayvacık, 
Bayramiç olarak da düşünmek lazım. Biz bunları sizler ile 
değerlendirelim. Bu bir fırsat burada dışarıdan göç almak 
yerine bizim kendi vatandaşımız istihdam sağlasın. Kendi 
köylümüz bu imkanı sağlasın” diye konuştu. 
Bayramiç'te gerçekleşen toplantıya Bayramiç Kaymakamı 
Alper Taş, Bayramiç Belediye Başkanı Mert Uygun, Ezine 
Belediye Başkanı Güray Yüksel, Geyikli Belediye Başkanı 
Mevlüt Oruçoğlu, SGK Çanakkale İl Müdürü Hilmi Ercan da 
katıldı.

Ezine Gıda İhtisas OSB'den Bayramiç'e Brifing

“SÜT VE SÜT ÜRÜNLERİ FİRMALARINA 
  POZİTİF AYRIMCILIK YAPTIK”

'E-Ticaret'te yönetmelik kasımda tamam
Ticaret Bakanı Mehmet Muş, 1 Ocak 2023'te yürürlüğe 
girecek olan Elektronik Ticaretin Düzenlenmesi 
Hakkındaki Kanuna ilişkin yönetmelik çalışmaları 
hakkında bilgi verdi. Bakan Muş, “Kasım ayı içinde 
yönetmeliği yayımlarız. 1 Ocak itibarıyla yürürlüğe girer” 
diye konuştu.
Ticaret Bakanı Mehmet Muş, TBMM Plan ve Bütçe 
Komisyonunda, Bakanlığının 2023 yılı bütçesine ilişkin 
görüşmelerin ardından milletvekillerinin sorularını 
yanıtladı. Bakan Muş, 1 Ocak 2023'te yürürlüğe girecek olan 
Elektronik Ticaretin Düzenlenmesi Hakkındaki Kanuna 
ilişkin yönetmelik çalışmalarının tamamlanmak üzere 
olduğunu belirterek, “Kasım ayı içinde yönetmeliğini 
yayımlarız. 1 Ocak itibarıyla düzenleme yürürlüğe girer. 
Tekelleşmeyi engelleyen, birden fazla oyuncunun olduğu, 
esnafın hakkının korunduğu düzenleme oldu. 3 yıl içinde 
kademeli olarak düzenleme yürürlüğe girmiş olacak. Yıkıcı 
uygulamaların da önüne geçmiş oluyor “ dedi.

"Soruşturmayla ilgili nihai karar en geç 
nisan ayında verilecek”
2023 bütçe görüşmelerinde Trendyol ile ilgili yürütülen 
soruşturmaya ilişkin milletvekillerinin sorularını 
yanıtlayan Rekabet Kurulu Başkanı Birol Küle, 
soruşturmanın bitmek üzere olduğunu belirterek, “Raporu 
ilgili tarafa tebliğ ettik. En geç nisan ayı gibi nihai kararı 

vermeyi planlıyoruz, ancak sözlü savunmayı henüz 
almadığımız için hukuki süreç tamamlanmadı. 
Tespitlerimizle ilgili detaylı açıklamalar yapmak 
istemiyorum” diye konuştu. Küle, söz konusu 
soruşturmanın e-pazar yerleri ile ilgili ilk soruşturma 
olduğuna dikkat çekerek, dünyada da bu konuyla ilgili çok 
fazla soruşturmanın olmadığını söyledi. E-pazar yeri 
soruşturmasının, yerinde incelemesinin başarılı geçtiğini 
belirten Küle, “Bu alandaki teknoloji seviyemiz ve beşeri 
sermayemizi de sınamış olduk. Bu raporun sonuçlarıyla 
birlikte savunmaları alacağız, bu savunmalardan sonra 
nihai karar aşamasına geçeceğiz, Çok ciddi bir algoritma 
incelemesi de yapabileceğimizi görmüş olduk” dedi. Zincir 
marketlere ilişkin de soruları yanıtlayan Küle, ikinci 
soruşturmanın sözlü savunmalarını 5 ve 6 Aralık'ta 
yapacaklarını belirterek, “20'ye yakın teşebbüs var. 
İddialarla ilgili sözlü savunmayı alacağız. Aralık ayı içinde 
nihai kararı vermiş olacağız. Belki üçüncü bir soruşturma 
da gelebilir” dedi.

Kış Gelmeden Gelecek Denmişti, Karabiga Doğal Gaza Kavuştu

Alt yapı çalışmaları tamamlanan Karabiga beldesinde 
doğalgaz açılış ve meşale yakma töreni gerçekleştirildi.
Doğalgaz açılış ve meşale yakma tören programına; Vali 
İlhami Aktaş, AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, Biga Kaymakamı Erdinç Dolu, İl Genel Meclis 
Başkanı Nejat Önder, İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Celil 
Sezgin, Biga Belediye Başkanı Bülent Erdoğan, AK Parti İl 

Başkanı Naim Makas, Karabiga Belediye Başkanı Ahmet 
Elbi, İl Genel Meclis Üyesi Nihat Borazan, Belediye 
Başkanları, kurum amirleri, İl Genel Meclis Üyeleri, AKSA 
Çanakkale Müdürü Çağdaş Adıbelli, Biga Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Şadan Doğan, siyasi parti 
temsilcileri, davetliler ve vatandaşlar katıldı.
Saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın okunmasıyla başlayan 
Doğalgaz açılış ve meşale yakma töreninde AK Parti 
Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, AK Parti İl 
Başkanı Naim Makas, Karabiga Belediye Başkanı Ahmet 
Elbi ve AKSA Çanakkale İl Müdürü Çağdaş Adıbelli 
tarafından birer konuşma yapıldı.
Yapılan konuşmaların ardından Karabiga Belediye düğün 
salonu önünde, Vali İlhami Aktaş, AK Parti Çanakkale 
Milletvekili Jülide İskenderoğlu ve beraberindekiler 
tarafından hayırlı olsun temennileri eşliğinde meşale 
yakılarak Karabiga beldesine ilk doğalgaz verildi.

ÖTV indirimi yok, matrah 
düzenlemesi olacak
Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin Nebati, otomobilde ÖTV 
indirimi olmayacağını, matraha yönelik bir çalışma 
yapıldığını açıkladı. Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin 
Nebati, Plan ve Bütçe Komisyonu'nda milletvekillerinin 
sorularını yanıtladı. Bakan Nebati, otomobilde ÖTV indirimi 
olacak mı sorusuna, "Otomobilde ÖTV indirimi yok. Matrah 
düzenlemesi üzerinde çalışıyoruz" yanıtını verdi.  Halen 
motor silindir hacmi 1600 cc'nin altındaki otomobillerde 
ÖTV matrahı 120 bin TL'yi aşmayanlarda yüzde 45, matrahı 
120 bin ile 150 arasında olanlar yüzde 50, matrahı 150 bin 
TL'yi aşıp, 175 bin TL'yi aşmayanlar 60, 175 bin TL'yi aşıp, 
200 bin TL'yi aşmayanlar için yüzde 70, 200 bin liranın 
üzerindeki otomobillerde ise yüzde 80 vergi uygulanıyor.
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Çanakkale Belediye Meclisi Kasım ayı 5. 
Oturumunda birçok alanda zam kararı alındı. 
Enflasyon artış oranı, üretici fiyat endeksi göz 
önünde bulundurularak belediye giderleri 
2023 yılı ücret tarifesi hazırlandı. Bütçede 
neredeyse her kalemde artış yaşandı. En 
merak edilen ulaşımdaki zam ile Kepez ve 
Mücavir alanlarda tam yolcu taşıma ücreti 8 
TL'den 9 TL'ye öğrenci yolcu 4,5 TL'den 5 TL'ye 
çıkarılırken Kampüs içi taşıma da 1 TL'den 1,50 
TL'ye çıkarıldı. Mezar yeri de 4 bin TL oldu. 
Çanakkale Belediye Meclisi Kasım ayı 5. Oturumunda 
birçok alanda zam kararı alındı. Toplantıda 2023 
hizmetlerin yeni tarife ücretleri görüşüldü. Enflasyon artış 
oranı, üretici fiyat endeksi göz önünde bulundurularak 
belediye giderleri 2023 yılı ücret tarifesi hazırlandı. Bütçede 
neredeyse her kalemde artış yaşandı. Kalem kalem 
hesaplanan ve artış yapılan Gelir değişiklikleri yapılan 
sunumla tek tek açıklandı. Mecliste yapılan sunumda,  Araç 
destek hizmetlerinde 850 TL,  Hoperlör yayın ücretinde 165 
TL,  Nikah İşlemleri ücretlerinde  180 TL,  ATM ve baz 
istasyonları yer kullanım ücretlerinde  550 TL, Kantar 
Ölçüm hizmetlerinde 10 TL, İmar ve Şehircilik Müdürlüğüne 
yeni kalemler eklendi bu kalemlerden biri olan  yıkım 
ruhsatı düzenleme ücreti  300 TL,  Yıkım  ruhsatı için 
gerçekleştirilecek kontrol ücreti  250 TL,  kazı ve zemin 
iyileştirme ruhsatı verilmesi  m2'sine göre  400 TL ile 5 bin 
TL  arası, zemin ve temel etüt raporu  onay ücreti m2'ye 
göre bin TL ile 10 bin TL arası, İtfaiye yangın güvenlik 
belgesi  hizmetlerinde işletmenin m2'sine göre  ortalama 
800 TL,  baca temizleme ücretlerinde  410 TL, Sosyal destek 
hizmetlerine bağlı çocuk kültür evlerinde  eğitim katılım 
ücretine  35 TL,  sağlıklı yaşam merkezinde günlük, aylık, 3 
aylık  120 TL,  kreş  ücretlerinde artış yapılmazken  
Temmuz ayında görüşülecek.

 Mezar Yeri 4 Bin TL Oldu !
Yaşarken ödenen ücretlerin ötesinde ölünce kullanmak 

için gerekli olan Mezarlık hizmetlerinde yaşanan 
artışlar oldu. Sağlık İşleri Müdürlüğü bünyesinde 
yer alan hizmetlerde aile  mezarlığı bölgesi  
mezar yeri 2 bin 700 TL'den  4 bin TL'ye çıkarıldı 
ve bin 300 TL'lik bir artış yapıldı. İkinci sınıf 
mezar yerlerine de  defin sırasındaki tek kişilik 
mezar yeri  800 TL'den bin 500 TL'ye, definden 
öncesi tek kişilik mezar yeri ise  bin 800 TL'den 3 
bin TL'ye çıkarılarak   bin 200 TL'lik artış yapıldı.  
Ayrıca Belediye'ye bağlı mezarlıklarda mezar 
inşa eden özel veya şahıslardan yılda bir defa 

olmak üzere  alınan yetki belgesi ücreti de bin 200 TL'den 4 
bin 500 TL'ye çıkarıldı.

 Su tarifesinde temmuz ayında 
görüşülecek
Su İşleri Müdürlüğü bünyesinde ise su ilk abonelik 
ücretlerinde  150 TL, atık su tarifesinde değişiklik 
yapılmazken konu temmuz ayında görüşülecek. Ayrıca su 
işlerine iki yeni kalem ekledi. Kayıp Kaçak kullanımının en 
aza indirilmesi kapsamında  site niteliğinde olan yerleşim 
birimlerinde önce  tebligat yapılarak bilgilendirilmesi 
koşuluyla, site  sayaç takılması sağlanacak.  30 gün süre 
verilecek ve tebligat süresinde  hiçbir işlem yapmayan siye 
10 bin TL  iş yapılıp yapım bedeli olarak  işlem yapılacak.   
İçme suyu ve atık su hizmet bedelinde  ortalama 600 TL,   
İçme suyu laboratuvar  hizmetlerinde yaşanan artışına 
bağlı olarak 110 TL artış yapıldı.

 Bir çok kalemde zam yapıldı
En çok merak edilen ve vatandaşın en çok kullandığı 
ulaşım fiyatlarında ise tam yolcular için bir TL'lik öğrenciler 
için ise 50 kuruşluk zam yapılırken, ruhsat 
düzenlemelerinde yüklü artışlar gerçekleştirildi. Ulaşım 
hizmetleri müdürlüğünden de Kepez ve Mücavir alanlarda 
tam yolcu taşıma ücreti 8 TL'den  9 TL'ye çıkarıldı ve bir 
TL'lik bir artış görülmüştür.  şehir içi Kepez ve Mücavir alan 

öğrenci taşıma hizmetinde de  4,5 TL'den 5 TL'ye 
çıkarılmıştır.  Kampüs içi taşıma da 1 TL'den 1,50 TL'ye 
çıkarıldı.  Öğrencilerle ilgili zam Ocak ayında yürürlüğe 
girerken  diğer tarife değişikliği ise 15 Kasım'dan itibaren 
uygulanacak.  Halk Otobüsü ruhsat düzenleme  ücretleri 10 
bin TL arttırıldı.  Halk Otobüsü araç  uygunluk belgesi 
düzenlenme belgesi 6 bin 300 TL arttırıldı.  Şehir içi ve 
mücavir alan  ticari taksi ruhsat düzenleme  ücreti 30 bin 
TL arttırıldı.  ÇABİS Abonman kartı 10 TL'den 15 TL'ye 
çıkarıldı. ÇABİS kullanımı da saat başı 2 TL'den 3 TL'ye 
çıkarıldı. ÇABİS sisteminde bulunan bisikletlerin çalınması 
durumunda  ödenmesi gereken ücret  olayın 
gerçekleştirildiği andaki satış bedeli  üzerinden tahsil 
yapılacak.  Otogar tek giriş ücretlerine 10 TL arttırıldı. 
Zabıta Müdürlüğünde ise ruhsat ve izin ücretleri ortalama 
110 TL,  Pazar yeri depozito bedelleri 2 bin 200 TL, Pazar 
yerleri peron tahsis ücretleri  ortalama 800 TL,  Pazaryeri 
devir ücretlerinde  300 TL,  pazaryeri peronlarındaki enerji 
kullanım ücretlerinde ise  300 TL  artış yapıldı.

''Bazı küçük kalemlerde indirimlere bile 
gittik ve bazı küçük düzenlemeler yaptı''
Sunumun tamamlanmasının ardından söz alan Plan Bütçe 
Komisyonu Başkanı Süleyman Canpolat; “Komisyon olarak 
arka arkaya 4 gün toplandık ve arkadaşlarımızın 
sundukları rakamları tartıştık.  Bazı kalemlerde yüzde 200-
300 hatta akaryakıtta  4 kat fiyat artışının olduğu bir 
dönemde  genelde artışları gerçekleştirmek zorunda 
kaldık.  Bazı küçük kalemlerde indirimlere bile gittik ve bazı 
küçük düzenlemeler yaptık. Genelde Belediyemiz 
tarafından sunulan rakamlarda mutabık kaldık.  4 kabul 1 
çekimser olmak üzere Komisyon olarak oy çokluğu ile bu 
artışları kabul ettik” dedi.
Mecliste oylamaya sunuldu.  AK Partinin çekimser kaldığı 
oylamada diğer partilerinin evet demesi ile gelir  bütçesi oy 
birliği ile onaylandı.

B�rçok kez zam yapılan s�m�d�n fiyatı 
Çanakkale'de 4 TL'den 5 TL'ye çıkarıldı. 
Bu yıl �ç�nde s�m�de gelen üçüncü zam 
oldu.

Hemen her alanda zamlar almış başını g�d�yor. Ekonom�k 
kr�z�n der�nden yaşanan Türk�ye'de özell�kle temel gıda 
maddeler�nde peş peşe zamlar gel�yor. Fak�r�n ekmeğ� 
olarak b�l�nen ve asgar� ücret�n b�le üzer�nden hesaplandığı 
s�m�de b�r zam daha geld�. Geçen yıl 10 Eylül 2021 
tar�h�nde s�m�t fiyatı 2.5 TL olmuştu. Bunun üzer�nden 4 ay 
geçmeden Ocak 2022'de s�m�t 3 TL'ye çıkarıldı. G�rd� 
mal�yetler�n�n artması neden�yle Çanakkale'de Mayıs 
ayında s�m�t fiyatına y�ne zam geld� ve 4 TL oldu.
BU ZAM DA KURTARMAZ
1983 yılından bu yana fırıncılık ve pastanec�l�k �ş�n� yapan 
esk� Tadım'ın sah�b� ş�md� Taşçı Unlu Mamüller� markası 
�le köprübaşında h�zmet veren Mehmet Taşçı, g�rd� 
mal�yetler�n�n çok artması neden�yle s�m�de zam yapıldığını 
söyled�. Yağ, un ve susamla gelen zam oranlarından sonra 
s�m�d�n 5 TL olması b�le kurtarmadığını bel�rten Taşçı, g�rd� 
mal�yetler�nden sonra daha sonra y�ne zam bekled�kler�n� 
söyled�.

İşsizlik oranı eylülde 0,3 puanlık artış ile 
yüzde 10,1 seviyesinde gerçekleşti. Genç 
nüfusta işsizlik 1.2 puan artışla yüzde 
19.6'a çıkarken, geniş tanımlı işsizlik (atıl 
işgücü) oranı yüzde 20.3 oldu.
TÜİK, eylül ayı işsizlik verilerini açıkladı. 
15 ve daha yukarı yaştaki kişilerde işsiz 
sayısı 2022 yılı Eylül ayında bir önceki 
aya göre 120 bin kişi artarak 3 milyon 
482 bin kişi oldu.
İşsizlik oranı ise 0,3 puanlık artış ile 
yüzde 10,1 seviyesinde gerçekleşti. İşsizlik oranı erkeklerde 
yüzde 8,8 iken kadınlarda yüzde 12,8 olarak tahmin edildi.
Genç nüfusta işsizlik 1.2 puan artışla yüzde 19.6'a çıkarken, 

geniş tanımlı işsizlik (atıl işgücü) oranı 
yüzde 20.3 oldu.
İstihdam edilenlerin sayısı Eylül'de bir 
önceki aya göre 54 bin kişi azalarak 30 
milyon 867 bin kişi, istihdam oranı ise 0,1 
puanlık azalış ile yüzde 47,6 oldu. Bu oran 
erkeklerde yüzde 65,0 iken kadınlarda 
yüzde 30,6 olarak gerçekleşti.
İşgücü 2022 yılı Eylül ayında bir önceki 
aya göre 67 bin kişi artarak 34 milyon 
349 bin kişi, işgücüne katılma oranı ise 

değişim göstermeyerek yüzde 52,9 olarak gerçekleşti. 
İşgücüne katılma oranı erkeklerde yüzde 71,3 kadınlarda 
ise yüzde 35 oldu.

Tam Yolcu Taşıma Ücreti 9 TL'ye Oldu!

İşsizlik, eylülde yüzde 10.1

Simit 5 TL Oldu

Ayvacık – Küçükkuyu tünelleri meclis gündeminde
AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, TBMM Genel Kurulunda, 
geçtiğimiz günlerde hizmete açılan 
Ayvacık-Küçükkuyu tünellerinin 
yapımında emeği geçenlere teşekkür etti. 
TBMM Genel Kurulunda söz alan AK Parti 
Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, 
Assos ve Troya tünellerinin Çanakkale 
ulaşımını rahatlattığını, seyahat konforunu 
artırdığını söyledi. İskenderoğlu, 
“Çanakkale'mizde Vizyon projelerimizden 
birisini daha hizmete açtık. Ayvacık-
Küçükkuyu arasında ülkemiz için gurur, 
dünya için örnek bir proje olan Assos ve Troya tünellerinin 
hizmete açılmasında başta sayın Cumhurbaşkanımız 

olmak üzere; Ulaştırma ve Alt Yapı 
Bakanımız ile emeği geçenlere 
teşekkür ediyoruz. Assos ve Troya 
tünellerimiz hemşerilerimize, 
Çanakkale'mize ve ülkemize hayırlı 
olsun. Toplamda 9,6 kilometre 
uzunluğundaki Tünellerimiz, 50 
dakikalık yolu 5 dakikaya 
düşüreceği gibi, seyahat güvenliği 
ve konforunu da artıracak. 
Zamandan ve akaryakıttan yıllık 
133 milyon Türk Lirası tasarruf 
sağlayacak. Tıpkı 1915 Çanakkale 

Köprüsü gibi Assos ve Troya tünellerimiz de 
Çanakkale'mize çok yakıştı” dedi.
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AK Parti İl Başkanı Naim Makas ve beraberindeki heyet, 
ilçe ziyaretlerini sürdürüyor. Gelibolu ilçesinde bir dizi 
ziyaret ve görüşmeler gerçekleştirdi. Ziyaretlerle ilgili 
konuşan başkan Makas; “2023 hedeflerimiz doğrultusunda 
AK Kadrolar olarak tüm gücümüzle çalışmaya devam 
ediyoruz. Çalışma programlarımız içerisinde İl/İlçe 
teşkilatlarımızla, danışma ve istişare toplantılarımızı da 
gerçekleştiriyor, notlarımızı alıyoruz. AK Parti ailesinin 
mensupları olarak, Türkiye'mizin çeyrek asrına damga 
vurmuş kadrolarımızla ve dünya liderimiz Recep Tayyip 
Erdoğan ile gurur duyuyoruz” ifadelerini kullandı.
İlçede esnaflarla görüşerek hasbihal eden ve daha sonra 
toplantıda bir araya geldiği İlçe Teşkilatı ile de gündemi 
değerlendirip fikir alışverişinde bulunan Başkan Makas; 
“AK kadrolarımızla adım adım Çanakkale'yi arşınlıyor, 
hemşehrilerimiz ve teşkilatlarımızla buluşmaya devam 
ediyoruz” dedi.
AK Parti İl Başkanı Naim Makas, kurmayları ile birlikte bir 
dizi ziyaret ve toplantılara katılmak üzere Gelibolu ilçesine 
çıkarma yaptı. AK Parti Gelibolu İlçe Teşkilatı'nın da yer 
aldığı program kapsamında ilçede çarşı ve esnaf ziyaretleri 
gerçekleştiren Başkan Makas, hem esnafın hem de 
vatandaşların talep ve önerilerini dinleyerek notlarını aldı. 
Gelibolu ilçesinde yoğun sevgi seli ile karşılanan Başkan 

Makas ve beraberindeki heyet, ilçe esnafına hayırlı işler 
dileğinde bulundu.
AK Parti İl Kadın Kolları Başkanı Özlem Karadayı ve 
beraberindeki partili kadınlar hem pazaryerinde hem de ev 
ziyaretlerinde Gelibolularla buluşurken, AK Parti İl Gençlik 
Kolları Başkanı Alperen Uysal ve Yönetim Kurulu üyeleri ise 
ilçede hizmet veren genç esnafları ziyaret etti.

AK kadrolarla adım adım Çanakkale'yi arşınlamaya, 
hemşehrileriyle ve teşkilatlarla buluşmalara devam 
ettiklerini belirten Başkan Makas; “Gelibolu ilçe 
programımız kapsamında; 3 Kademe İl ve İlçe 
teşkilatlarımız ile birlikte pazar ve çarşı esnafımızı ziyaret 
ederek sohbet edip hayırlı işler diledik. İlçe Başkanımız 
Serhad Sürücü, İl Kadın Kolları Başkanımız Özlem Karadayı, 
İl Gençlik Kolları Başkanımız Alperen Uysal, İlçe Belediye 
Meclis Üyelerimiz, İl/İlçe kademe yöneticilerimiz ile 
Gelibolu ilçemizdeyiz. AK kadrolarımızla adım adım 
Çanakkale'yi arşınlamaya, hemşehrilerimiz ve 
teşkilatlarımızla buluşmalarımıza devam ediyoruz” dedi.

“Geleceğimizin teminatı gençlerimiz 
yarınlarımıza ışık tutuyor”
Gelibolu ziyaretleri kapsamında AK Parti İl Gençlik Kolları 
Başkanı Alperen Uysal ve Gelibolu İlçe Başkanı Serhad 
Sürücü ile birlikte İlçe Gençlik Kolları Yönetimi ve gençlerle 
de bir araya gelen AK Parti İl Başkanı Naim Makas yaptığı 
açıklamada; “Genç kardeşlerimizle birlikte şehrimize ve 
geleceğimize dair hasbihal ettik. Geleceğimizin teminatı 
gençlerimiz yarınlarımıza ışık tutuyor, AK Gençlerimizle 
gurur duyuyoruz” diye konuştu.

“Gurur duyuyoruz”
AK Parti İl Başkanı Naim Makas, ilçede düzenlenen 
Daraltılmış Danışma ve İstişare Toplantısı'na da katıldı. 
Toplantıda partililere seslenerek gündeme ilişkin 
değerlendirmelerde bulunan Başkan Naim Makas, 
Çanakkale'ye yapılan yatırımlara dikkat çekti. Gelibolu ile 
ilgili son gelişmelere dair bilgiler de alan Başkan Makas, 
parti çalışmaları üzerine de fikir alışverişinde bulundu.
Başkan Makas; “2023 hedeflerimiz doğrultusunda AK 
Kadrolar olarak tüm gücümüzle çalışmaya devam 
ediyoruz. Çalışma programlarımız içerisinde İl/İlçe 
teşkilatlarımızla, danışma ve istişare toplantılarımızı da 
gerçekleştiriyor, notlarımızı alıyoruz. AK Parti ailesinin 
mensupları olarak, Türkiye'mizin çeyrek asrına damga 
vurmuş kadrolarımızla ve dünya liderimiz Recep Tayyip 
Erdoğan ile gurur duyuyoruz” ifadelerini kullandı.

15 ayrı noktada 23 bin fidanın dikimi Çanakkale'de Milli 
Ağaçlandırma Günü kapsamında gerçekleştirildi.
11 Kasım Milli Ağaçlandırma Günü'nde geçtiğimiz hafta, 
Çanakkale'de 15 ayrı noktada 23 bin fidan dikimi yapıldı.  
Kurşunlu köyünde yapılan ağaç dikimine Vali İlhami 
Aktaş, Boğaz ve Garnizon Komutanı Mustafa Turhan 
Ecevit, Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, 
Çanakkale Orman Bölge Müdürü Enver Demirci, 
vatandaşlar ve öğrenciler katıldı. Etkinlikte 
açıklamalarda bulunan Çanakkale Orman Bölge Müdürü 
Enver Demirci, Milli Ağaçlandırma Günü çerçevesinde 15 
ayrı noktada 23 bin adet fidan dikimi yaptıklarını, 
yılsonuna kadar 4 milyon 850 bin adet fidan daha 
toprakla buluşturulacağını söyledi.

Tüm Gücümüzle Çalışmaya Devam Ediyoruz 

23 Bin Fidan DikildiMillet bahçesinde çalışmalar hızlandı
TOKİ tarafından çalışmaları sürdürülen, Lapseki'ye değer 
Katacak Millet Bahçesinde çalışmalar hızla devam ediyor.
35 bin 525 metrekarelik alana yapılan, içerisinde 1212 ağaç, 
19 bin 268 metrekare yeşil alana sahip olan Millet bahçesi, 
yeşilin her tonunu içinde barındırıp bitki ve peyzajı ile 
Lâpseki sahilinde  bir nefes olacak.
Proje içerisinde millet kıraathanesi, çocuk oyun alanları, 
etkinlik çayırı, otopark alanı, bisiklet ve yürüyüş yollarının 
olacağı millet bahçesi tamamlandığında Çanakkale 
bölgesinde örnek bir yer olacak.

Üniversite Hastanesinde Tüp Bebek Merkezi Açıldı
ÇOMÜ Sağlık Uygulama ve Araştırma 
Hastanesi Üreme Endokrinolojisi ve İnfertilite 
(Tüp Bebek) Merkezi, düzenlenen açılış 
töreniyle hizmete girdi.

450 metrekarelik kapalı alanda en son 
teknolojik cihazlar ile donatılan, genel ve özel 
uygulama bölümleri olmak üzere 4 ayrı 
bölümden oluşan Çanakkale'nin ve körfez 
bölgesinin ilk Tüp Bebek Merkezi olma 
özelliğine sahip Tüp Bebek Merkezi faaliyete 
geçti.

Tüp Bebek Merkezi, kurdele kesiminin 
gerçekleştirilmesinin ardından hizmete 
açılırken, Vali İlhami Aktaş, Tüp Bebek 
Merkezi'nin Çanakkale'ye kazandırılmasında 
emeği geçenlere teşekkür etti.
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Geçtiğimiz günlerde Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın  Tv 
programında EYT  çalışmaları hakkında ''2023 yılına 
bunları açıklayarak girmiş olacağız ''sözleri üzerine 
emeklikte yaşa takılan çok sayıda insan heyecanlandı.
Açıklamalar üzerine,değerlendirme yapan Emekliklte Yaşa 
Takılanlar (EYT) Çanakkale Derneği Başkanı Murat 
Çağlayan; ''Eyt mağdurları rehavete kapılmadan  haklarına 
daha sıkı sarılıp sahip çıkmalıdır'' dedi. 
Türkiye'de 1999 öncesi işe girenlerden bir çoğunun 
beklediği emekli olamayanlar halk arasında Emeklilikte 
Yaşa Takılanlar (EYT) mağdurları olarak ifade edilen  kesim 
hakkında geçtiğimiz günlerde katılıdğı bir tv prpgramında 
Cumhurbaşkanı Erdoğan  tarafından Bakanlık tarafından 
bir çalışma yapıldığını ifade ederek, "Şu anda Vedat Bilgin 
ve ekibi çalışmalarını sürdürüyor. Bu çalışmalarla birlikte 
önümüzdeki ay ve yeni yıl bunların arka arkaya açıklandığı 
aylar olacak.Buralardaki ücret politikalarımızı da 
açıklayacağız. Bu çalışmayla gerek sözleşmeliler gerek 
EYT'lilere ilişkin açıklamalar olacak.2023 yılına bunları 
açıklayarak girmiş olacağız."sözleri çok sayıda EYT'liyi  
sona gelindiği konusunda umutlandırdı.

 ''Süreci dikkatle takip ediyoruz'' 
 Bu sözler üzerine değerlendirme yapan EYT Çanakkale 
Derneği Başkanı Murat Çağlayan; ''Yıllardır bir çok zorlukla , 
haksiz ithamlarla karşılaşmamıza ve kabul edilemez 

algilara mağruz kalmamıza rağmen mücadelesini 
verdiğimiz hak mücadelemizin  yapılan açıklamalar ile 
dünden bugune hem muhalefet partileri özellikle iktidar 
kanadında milletvekilleri, çalışma bakanı 
,grupbaskanvekilleri hatta Sayın Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın da eyt diyerek  Aralık ayında, yıl sonuna 
kadar bu sorunun çözüleceğini söylemesi bu haklı 
mücadelenin nereden nereye geldiğinin bir 
göstergesidir.Yıllardir Yapmis olduğumuz bu hak arama 
mücadelsini ve başarısını tarih yazacaktır. Bu Eyt 
Federasyonu ,eyt Dernekleri ve bu mücadelede elini taşın 
altına koyup hakkım diyerek, kırmadan dökmeden 
kanunların vermis oldugu izinler çerçevesinde mücadele 
eden ve sadece hakkımızın iadesini istiyoruz diye haykıran 
eyt mağdurlarının başarısıdır. Ama her zaman dediğimiz 
gibi siyasetin kaygan bir zemin olduğumu geçmiş 
tecrubelerimizden biliyoruz.Bu bağlamda eyt yasasını 
,haklarımızın geri iadesini resmi gazetede görmediğimiz 
sürece rehavete kapılmadan mücadelemiz devam ediyor 
edecektir.Şu ana kadar yasanin nasil cikacagi hakkinda bir 
bilgi bizlere maalesef verilmedi verilmiyor sır gibi 
saklanıyor. Tv'lerde pazarda carsida her yerde eyt 
konusuluyor .Bu konuda da şu ana kadar net  bir aciklama 
yapılmaması bilgi kirliliği yaratiyor .Eger yapılan 
açıklamalar doğrultusunda yıl sonuna kadar haklarımız 
yeni mağduriyetler yaratilmadan iade edilirse bu namuslu 

hak arama  mücadelesinin basarisi taçlanacak , tarihte 
yerini alacak ve örnek alınacaktır. Süreci dikkatle takip 
ediyoruz .Bu süreçte  Eyt mağdurları rehavete kapılmadan  
haklarına daha sıkı sarılıp sahip çıkmalıdır.'' dedi.

Bitlis'te köpeklerin saldırısına uğrayan ve tedavisi 
Ankara'da süren iki çocuktan biri hayatını kaybetti. 
Çanakkale'nin dört bir yanında çeteleşen köpekler 
tehlike oluşturmaya devam ederken, şimdiye kadar bu 
sorunla ilgili yetkililer adım atmadı. Benzer bir 
durumun Çanakkale'de de yaşanmaması için 
tedbirlerin alınması gerekiyor.
Çanakkale'de yıllardır başıboş köpeklerin sorunu 
yaşanıyor. Esenler mahallesinde, Sarıçay kenarında, 
Havaalanı civarında, Güzelyalı'da Dardanos ve 
Kilitbahir başta olmak üzere birçok yerde köpek 
tehdidi bulunuyor. Şimdiye kadar il genelinde birçok 
yerde köpekler vatandaşlara saldırdı. Adeta 
çeteleşerek sorun oluşturan bu köpeklerle ilgili 
defalarca vatandaşlar sosyal medya hesaplarında 
yaşadıklarını dile getirdiler. Şehitliklere gelen 
vatandaşlar da bu sorun karşısında şaşkınlıklarını 
gizleyemediler. Ünlü tarihçi Talha Uğurluel de 
şehitliklere getirdiği kafilenin köpek sürüsü ile 
karşılaşması sonucu ortaya çıkan tehlikeyi çekip 
sosyal medya sayfasında yetkililere seslenmişti 
sorunun çözümü için.

KÖPEKLERİN ISIRDIĞI ÇOCUK 
HAYATINI KAYBETTİ
Bu konu ile ilgili birçok haber de yapıldı. Geçen süre 
içinde önlem alınmadığı ortaya çıktı. Çanakkale'de bu 
tehlike devam ederken,  acı haber Bitlis'ten geldi.
Bitlis'te 5 hafta önce köpek saldırısına uğrayan ve 
ailesine bisikletten düştüğünü söyleyen Mustafa 
Erçetin, köpeğin ısırdığı kolunun uyuşması nedeniyle 
hastaneye kaldırılmıştı. Burada kuduz hastalığı 
şüphesiyle tedaviye alınan Erçetin'in yaşadığı Göldüzü 
köyünde de Sağlık Bakanlığı ekiplerince inceleme 
başlatılmıştı. Yapılan incelemelerde kuduz olduğundan 
şüphelenilen P.E. (9) de önlem amaçlı tedavi altına 
alınmıştı. Çocuklar burada ilk doz kuduz aşılarını 
olduktan sonra Ankara'daki Hacettepe Tıp Fakültesi'ne 
sevk edilmişti. Yapılan tetkiklerde 10 yaşındaki 
Erçetin'e kuduz teşhisi konulmuştu. Ankara'da tedavisi 
süren Mustafa Erçetin hayatını kaybettiği açıklandı. ,

ÇANAKKALE'DE YAŞANMASIN
Bitlis'te yaşanan bu acı olayın benzerinin Çanakkale'de 
yaşanmaması için bir an önce tedbirlerin alınması 
gerekiyor. Telafisi mümkün olmayan olaylar 
yaşandıktan sonra alınacak tedbirlerin bir anlamı 
kalmıyor. Vatandaşlar benzer olayın Çanakkale'de 
yaşanmaması için tedbir alınmasını istiyor. Bu sorunun 
hayvan sevgisi ile bir alakası olmadığını belirten 
vatandaşlar, özellikle çocukların okula gidip gelirken 
korktuklarını belirtiyor. Tüm bu sorunlara rağmen 
Çanakkale'de önlem alınmaması ise ayrıca 
düşündürüyor.

İYİ Parti Çanakkale Merkez İlçe delege 
seçiminde usule uyulmadan yapıldığı gerekçe 
gösterilerek genel merkeze iptali istenmişti.
Daha sonra usulsüzlük giderilince seçim iptal 
edilmediği öğrenildi. Tartışmalı delege seçiminin 
etkisi kongrede ortaya çıkacak.
Bir süre önce İYİ Parti Genel Merkezi tarafından 
kongre kararı alınmıştı. Seçimlere hızla 
yaklaşıldığı bu günlerde Çanakkale'de de ilçe seçimleri 
yapılmaya başlandı. İYİ Parti Merkez İlçe Kongresi öncesi 
de bir süre önce delege seçimi yapıldı. Seçilen delegeler de 
ilçe yönetimi için bir kez daha sandık başına gidecekti.
Merkez ilçe kongresi öncesi parti daha delege seçiminde 
adeta karıştı. Delege seçimi öncesi mevcut ilçe başkanı 
Necati Gapran'a karşı İYİ Parti Çanakkale Merkez İlçe 
Başkanlığı'nda Seçim İşleri Başkanı olan Hasan Alper 
Akkoca da delege seçimleri öncesi ilçe başkanlığına aday 
olduğunu açıklayarak çalışma yaptı.
Bu atmosferde delege seçimlerine iki liste hazırlandı. Bu iki 
listenin yarıştığı seçimde ilginç sonuçlar ortaya çıktı ve 
ardından gelişmeler yaşandı. Genel Başkan Yardımcısı Uz'e 
yakın birçok ismin delege üyesi seçilmediği öğrenildi. 
Bunun yanında partinin önden gelen isimlerinden delege 
olarak İl Başkanı Selahattin Yıldızlar, İyi Partili belediye 
meclis üyeleri Burak Kunt ve Didem Güner de seçilmedi. 

İPTAL EDİLMEDİ 
Delege seçimlerinde en fazla oy alması gereken isimlerin 

seçilmemesi ortalığı karıştırdı. Seçimin usulüne 
göre yapılmadığına dair tutanaklar tutuldu ve 
genel merkeze başvurulduğu öğrenildi. Usule 
uygun yapılmadığı gerekçesi ile genel merkeze 
yapılan başvurunun sonucu merakla 
bekleniyordu. Seçim sırasında yapılan yanlışların 
düzeltilmesi üzerine genel merkezin seçimi iptal 
etmediği öğrenildi.

Bunu sosyal medya hesabında duyuran Merkez İlçe 
Başkanı Necati Gapran, seçimin iptal edilmediğini duyurdu. 
Gapran şu paylaşımı yaptı; “Çanakkale Merkez İlçe delege 
seçimimiz birlik ve beraberlik içerisinde yapılarak 
sonuçlandırılmış olup, köy delege seçimlerinde yapılan bir 
usul hatası giderilmiş ve delegelerimiz üyelerimizin oyları 
ile belirlenmiştir. Çanakkale'mizde hiçbir basın ve yayın 
kuruluşu tarafından gazeteci olarak tanınmayan ve sosyal 
medya üzerinden sözde gazetecilik yapan bir vatandaşın 
ortaya atmış olduğu partimizi karıştırmaya yönelik haberin 
gerçek ile bir alakası yoktur. Ayrıca AK Parti İl başkanının 
da partimizin seçim işlerine karışacak ve söz söyleyecek 
son kişi olduğunu da hatırlatır, sandık koyup saymaya 
cesaret edemeyip genel merkezlerinde ''saydık bu çıktı'' 
diyen anti demokratik uygulamalarını hatırlatırız. “

KONGREYE NASIL ETKİ EDECEK
Delege seçiminin iptal edilmemesi ile gözler kongreye 
çevrildi. Aralık ayında merkez ilçe kongresinin yapılacağı 
belirtiliyor. İki listenin yarışması beklenen seçimde şuanki 
delegelerin nasıl bir tercih yapacağı merak ediliyor.

Kamu Emekçileri Sendikaları Konfederasyonu (KESK) Çanakkale 
Şubeler Platformu, Türkiye Büyük Millet Meclisi (TBMM) de 
görüşülmeye başlayan 2023 bütçesi hakkında, sendikaları adına 
taleplerini sıraladı.
2023 bütçesi, TBMM'de görüşülmesi ardından bir açıklama yaparak 
sendikları adına taleplerini sıraladı, KESK Çanakkale Şubeler 
Platformu adına  açıklamayı okuyan , Büro emekçileri Sendikası 
(BES) şube başkanı KESK dönem sözcüsü Ayşegül Sandıkçıoğlu 
tarafından yapılan açıklamada; ''Artan yoksulluğumuz ve ağırlaşan 
yaşam koşullarında TBMM'de 2023 Bütçesi görüşülüyor. Her şeyin 
Saray'dan belirlendiği, bütçe hakkımızın elimizden alındığı, 
parlamentonun dahi göstermelik hale getirildiği bir süreçteyiz. 
Maaşlarımızdan ödeyeceğimiz vergilere, yararlanacağımız kamu 
hizmetinden, faturalarımıza kadar hayatımızın her alanı bütçe ile 
belirleniyor. Bu nedenle halktan, emekten yana bir bütçe için TBMM 
Başkanlığı'ndan taleplerimiz şu şekildedir:Kamu hizmetlerinin 
tasfiyesine, özelleştirmelere, Kur Korumalı Mevduat (KKM) sistemine 
aktarılan hazine garantilerine son verilmesi,Kamu hizmetlerine ve 
yatırımlarına bütçeden ayrılan payın artırılması,Sözleşmeli, taşeron, 

ücretli, vekil gibi hür türlü güvencesiz istihdama son verilmesi, tüm 
kamu emekçilerinin güvenceli-kadrolu istihdam edilmesi,Toplumsal 
cinsiyete duyarlı bir bütçenin hayata geçirilmesi,Tüm kamu 
emekçilerine insanca yaşamaya yetecek, yoksulluk sınırının 
üzerinde bir ücret verilmesi,Vergide adaletin sağlanması, az 
kazanandan az çok kazanandan çok vergi alınması,Gelir Vergisi 
birinci dilim oranının %15 ten  %10'a düşürülmesi, vergi matrahının 
yükseltilmesi.Bu vesileyle bir kez daha başta kamu emekçileri 
olmak üzere tüm emekçileri, dar gelirli vatandaşlarımızı kadınları, 
gençleri Halktan, Emekten Yana Bütçe için birlikte mücadele etmeye 
çağırıyoruz.'' ifadelerini kullandı.

'EYT'liler rehavete kapılmamalı’

İyi Partide Hesaplar İl Kongresinde Görülecek!

Çanakkale Bitlis olmasın!

KESK 2023 bütçesi için taleplerini sıraladı
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Genç Müstakil Sanayici ve İş Adamları Derneği (MÜSİAD) 
Çanakkale  İstanbul'da düzenlenen MÜSİAD EXPO 2022 
Fuarına 100 öğrenciyle birlikte katıldı.

FUARA YURTDIŞINDA KATILAN 
ÖĞRENCİLER İLE BİR ARAYA GELDİK 
Hem Genç İş insanları hem de bu konuda ilgisi olan 
Üniversite öğrencileri üzerinde aktif rol oynayan ve 
çalışmalarına ara vermeyen Genç MÜSİAD Çanakkale 

Şubesinin, Çanakkale 18 Mart Üniversitesindeki öğrenci 
topluluğu ile de üniversite öğrencileri ile birlikte devamlı 
çalışmalar yapıyor. İstanbul'da düzenlenen MÜSİAD EXPO 
2022 fuarı ziyaretinde gençler, Genel Başkan Mahmut 
Asmalı, Genç MÜSİAD Genel Başkanı Yunus Furkan Akbal, 
MÜSİAD Çanakkale Şube Başkanı Şerif Mutlu ile bir araya 
gelerek görüşmeler gerçekleştirdiler. MÜSİAD Genel 
Başkanı Mahmut Asmalı, Çanakkaleli gençler ile çekindiği 
fotoğrafı sosyal medya hesabından paylaşırken şu sözlere 
de yer verdi. “Bugün #MÜSİADEXPO fuarımıza yurt içi ve 

yurt dışından katılan gençlerimizle bir araya geldik. 
Gençlerimizi tüm platformlarda destekleyerek, girişimcilik 
alanında teşvik etmeye ve yol göstermeye devam edeceğiz 
Bu kapsamda Genç MÜSİAD' ımız en değerli okuldur.”

MÜSİAD EXPO 2022 FUARINA 100 
ÖĞRENCİ İLE KATILDIK 
Genç MÜSİAD Çanakkale Başkanı Ali Hikmet Aydın yapmış 
olduğu açıklamada şunları söyledi. “İş dünyasına olduğu 
kadar toplumun diğer kesimleri için de örnek bir eğitim, 
rehberlik, danışmanlık merkezi haline gelen, uygulama ve 
çalışmalarını profesyonel düşünce zeminine oturtan, 
entelektüel birikimini paylaşıma açan, “kamu yararına 
dernek” statüsüne sahip güçlü bir Sivil Toplum 
Kuruluşu'dur. Bunun için her alanda aktif, rol model ve 
örnek çalışmalar yapma gayretindeyiz. MÜSİAD EXPO 
2022 fuarına Çanakkale Şubesi olarak yaklaşık 100 öğrenci 
kardeşimiz ile birlikte katıldık. Öğrencilerin MÜSİAD'ı   
tanıması, yapılan çalışmalarda yer almaları için bu 
etkinlikleri düzenli olarak çeşitlendirerek yapmayı 
amaçlıyoruz. Sayın Genel Başkanım Mahmut Asmalı' ya, 
GENÇ MÜSİAD Genel Başkanım Yunus Furkan Akbal'a, 
Çanakkale Başkanım Şerif Mutlu'ya ve Katılan öğrenci 
kardeşlerimize teşekkür ediyorum” dedi.
Geziye katılım sağlayan öğrenciler de duydukları 
memnuniyeti belirterek başkanlara teşekkür ettiler?

Çanakkale Teknopark 2. MeetUp Days Etkinliği Troya 
Kültür Merkezinde gerçekleştirildi.
Teknopark'ın tanıtımı ve teknoparklarda yürütülen 
faaliyetlerin kapsamı hakkında bilgilerin paylaşıldığı Meet-
up Days 2 etkinliğine, Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. 
Pelin Kanten, Prof. Dr. Hüseyin Erkul, Teknopark Genel 
Müdürü Doç. Dr. Erkan Bil ve ÇOBİLTUM Müdürü Prof. Dr. 
Sermet Koyuncu'nun yanı sıra akademisyenler, öğrenciler 
ve Teknopark'ta faaliyet gösteren firmaların temsilcileri 
katılım gösterdi.
Rektör Prof. Dr. Sedat Murat etkinlikte ÇOMÜ ve Teknopark 
çalışmalarına değindiği bir açılış konuşması gerçekleştirdi
“Teknopark vesilesiyle firma temsilcileri ve öğrencilerle 
buluşmaktan büyük bir mutluluk duyuyorum. Özellikle bu 
yıl öğrencilerle sıklıkla bir araya geleceğiz. Aranızdan 
çıkacak girişimci, lider ruhlu, teknolojiyi anlayan ve yeni 
teknolojiler üretebilen gençlere çok ihtiyacımız var. 
Ülkemiz, şehrimiz ve üniversitemiz adına sizler de tıpkı 
atalarınızdan aldığınız güçle bilimin, teknolojinin ve 
üretimin neferleri olacaksınız” diyerek öğrencilerden 
umutlu olduğunu söyledi.
Açılışta bir konuşma gerçekleştiren Teknopark Genel 
Müdürü Doç. Dr. Erkan Bil, Çanakkale Teknopark 
bünyesinden çıkan şirketleri ve temsilcilerini 
örneklendirdiği sunumunda öğrencilere seslenerek; “Hangi 
bölümü okuduğunuzun, mezun olup olmadığınızın, kaç 
yaşında olduğunuzun öneminin olmadığı bir çalışma alanı 

arıyorsanız, yaratıcı bir fikriniz ve bunu güçlendirecek bir 
projeniz varsa; biz buradayız” diyerek Teknopark'a bağlı 
iştiraklerin aldığı yatırımlardan bahsetti. Doç. Dr. Erkan Bil 
konuşmasında, Çanakkale Teknopark'ın çalışmalarına 
değinerek; nasıl girişimci olunur, proje nasıl geliştirilir, 
Teknopark'ın girişimciye katkısı nedir gibi pek çok konuyu 
anlattı.
Açılış konuşmalarının ardından sırasıyla; Bionluk 
Şirketinden Utku Subakan, Golive Şirketinden Mehmet 
Yılmaz, Hisseli Harikalar Şirketinden Atilla Baybara, 
Gameograph Şirketinden Dr. Öğr. Üyesi Serkan Setaç 
Doğru ve Glycogest Şirketinden Doç. Dr. Sercan Karay 
şirketlerinin kurulma hikayesi ve faaliyet alanlarını 
anlattıkları bir sunum gerçekleştirdiler.
2. MeetUp Days Etkinliği sunumların ardından gerçekleşen 
soru cevap etkinliğiyle sona erdi.

Genç MÜSİAD Çanakkale  İstanbul MÜSİAD Expo 2022 Fuarında

Çanakkale Teknopark'ta 2. MeetUp Days Etkinliği
GESTAŞ'tan ÇOMÜ 
Butik'e Destek
GESTAŞ, gemi kamaralarında ihtiyaç fazlası olan 
yatakları, ihtiyaç sahibi öğrencilere verilmek üzere 
ÇOMÜ Butik'e teslim etti.
GESTAŞ'tan konuya ilişkin yapılan açıklamada şunlar 
kaydedildi:
“Gestaş Deniz Ulaşım olarak, gemi kamaralarımızda 
ihtiyaç fazlası olan ortopedik yaylı yatakları, ihtiyaç 
sahibi öğrencilerimizin kullanımı için Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi bünyesindeki ÇOMÜ Butik'e 
teslim ettik. 
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi bünyesinde 
Kurumsal İletişim Koordinatörlüğü tarafından işletilen 
ÇOMÜ Butik, üniversitede öğrenim gören ihtiyaç sahibi 
öğrencilerin tekstil, gıda ve ev eşyalarını 
karşılayabilmelerine imkan tanıyan, tamamen gönüllü 
öğrenci ve eğitmenlerden oluşan, sosyal sorumluluk 
faaliyeti olarak hizmet vermektedir. 
Doç. Dr. Hicran Özlem Ilgın'ın koordinasyonunda 
faaliyetlerine devam eden ÇOMÜ Butik, öğrencilerin 
giyim, ev eşyası, kırtasiye, kitap ve erzak gibi 
ihtiyaçlarını tamamen ücretsiz olarak karşılamaktadır. 
Bizler de Çanakkale'nin deniz ulaşım şirketi olarak, 
gemi kamaralarımızda ihtiyaç fazlası olan yataklarımızı 
ÇOMÜ Butik'e teslim ettik ve ihtiyacı olan öğrencilerile 
buluşmasına vesile olduk.”

Gebe Okulunda anne adaylarıyla birlikte baba adayları da eğitim alıyor

Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesi bünyesinde 
hizmet veren Gebe Okulunda, bilinçli bir gebelik süreci 
geçirmek ve doğum sürecini sıkıntısız tamamlayabilmeleri için 
uzman ekip tarafından verilen eğitimlere anne adaylarıyla 
birlikte baba adayları da katılıyor.
Yaklaşık 5 yıldır faaliyette bulunan ve bugüne kadar  bin 456 
kişinin yararlandığı okulda, eğitim ebeler tarafından 
gerçekleştiriyor. Toplamda 6 modül  24 saat olarak verilen 
eğitimlerde, egzersiz ve nefes teknikleri yanında anne 
adaylarının hamilelikleri süresince karşılaştıkları sorunların 

çözümü, beslenme, hamilelikte gerekli tetkik ve testler, 
doğum öncesi ve sonrası yaşanan problemler, psikolojik 
değişimler,doğum ve kasılmalarla baş etme, lohusalık ve 
yenidoğanın bakımı, anne sütü ve emzirme gibi önemli 
konular hakkında bilgilendirmeler yapılırken danışan anne 
adaylarının sağlıklı bir gebelik, doğum ve lohusalık süreci 
geçirmeleri amaçlanıyor.
Hafta sonlarında baba adaylarının da eğitime alındığı gebe 
okulumuzda doğum öncesi, doğum ve doğum sonrasında 
yapılması gerekenler hakkında eğitim alarak eşlerini yalnız 
bırakmıyor. Eğitime katılan baba adayları eşleri ile bebek 
yıkama, bez değiştirme, gaz çıkarma ve endorfin masajı 
eğitimlerini uygulamalı olarak öğreniyor.
Okulumuzda eğitim alanların kendilerini anne ve babalığa 
hazır hissetmelerini sağlamanın yanı sıra eşler arasında güçlü 
ilişkiler ile anne adayına doğum sırasında ve sonrasında 
yapılması gerekenlerle ilgili eğitimler veriliyor.



Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) ev 
sahipliğinde düzenlenen 9.Örgütsel Davranış Kongresi 
gerçekleştirildi.
Bir otelde düzenlenen kongreye Belediye Başkan 
Yardımcısı M. İrfan Mutluay, Rektör Prof. Dr. Sedat Murat, 
Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Pelin Kanten, Prof. Dr. c Prof. 
Dr. Okhan Akdur'un yanı sıra çok sayıda dekan, 
akademisyen, STK temsilcisi ve öğrenci katıldı.
Saygı duruşu ve İstiklal Marşının okunmasıyla başlayan 
program, ÇOMÜ faaliyetlerini tanıtan kısa film gösterimi, 
müzik dinletisi ve açılış konuşmaları ile devam etti.
Açılışta konuşan Rektör Prof. Dr. Sedat Murat, “ÇOMÜ 
olarak böylesine güzel bir etkinliğe ev sahipliği yapmaktan 
mutluluk duyuyoruz. Birçok ilden ve ülkeden gelen bilim 
insanlarıyla burada örgütsel davranış alanında ortaya 
konan çalışmaları takip edeceğiz. Kongrede emeği geçen 
tüm bilim insanlarına teşekkürlerimi sunuyorum” dedi.
Kongre Dönem Başkanı Prof. Dr. Pelin Kanten ise 30. yılını 
kutlayan ÇOMÜ'nün kongreye ev sahipliği yapmaktan 
memnuniyet duyduğunu belirterek “15 yıl önce ilk kez 
sunum gerçekleştirdiğim Örgütsel Davranış Kongresine, 
Dönem Başkanlığı yapmaktan gurur duyuyorum” dedi.
Prof. Dr. Pelin Kanten, örgütsel davranış alanındaki 
çalışmalara değindiği konuşmasında şunları aktardı
“Örgütsel davranış alanındaki çalışmalar 1993 yılında 
ulusal düzeyde yönetim organizasyon kongreleriyle 
başlayan yönetim ve organizasyon alanındaki 
tartışmaların bir parçası olarak ele alınmaktaydı. Ancak 
çalışma yaşamında insanın davranışı, bu davranışın 
öncülleri ve sonuçları üzerine yapılan çalışmalarının 
giderek artmasıyla örgütsel davranış araştırmalarının 
daha spesifik bir zeminde tartışma gerekliliğinin doğduğu 
gerçeği göze çarpmıştır. Özellikle 2000-2012 yılları 
arasında düzenlenen yönetim kongrelerinde kabul edilen 
ve kongreye değerlendirilmek üzere gönderilen bildirilerin 

büyük bir kısmının örgütsel davranış araştırmaları olduğu 
görülmüştür. Dolayısıyla örgütsel davranış araştırmalarına 
artan ilgi, bu alanda yapılan çalışmaları daha özel bir 
şekilde değerlendirilme ihtiyacını ortaya çıkarmıştır. Bu 
vesile ile 2013 yılında 1. Örgütsel Davranış Kongresi adıyla 
kurumsal bir yapı kazanan örgütsel davranış kongreleri 8 
yıldır düzenlenmekte ve akademik platformda çok farklı 
çalışmaların tartışılmasına zemin sağlamaktadır.
Kongremize bu yıl gönderilen 91 akademik çalışma; iş 
tatmini, motivasyon, iş yaşamında olumsuz tutum ve 
davranışlar, yenilik, yaratıcılık, performans, liderlik, 
uzaktan çalışma, hibrit örgütler, mutluluk ve psikolojik iyi 
oluş, stres ve tükenmişlik, kişilik örgütsel değişim, 
örgütsel adalet, bağlılık ve aidiyet gibi örgütsel davranış 
konularını kapsamaktadır. Örgütsel davranış alanında 
çalışan akademisyenleri bir araya getirmek, alandaki yeni 
gelişmeleri ve tartışmaları araştırmacılarla paylaşmak 
amacıyla düzenlenen bu kongrenin önemli kazanımlar ve 

katkılar sağladığına inanıyoruz.
Bu vesile ile kongrenin düzenlemesinde desteklerini 
esirgemeyen ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. Sedat Murat'a, 
kongre dönem başkan yardımcımız Enstitü Müdürümüz 
Sayın Doç. Dr. Yener Pazarcık'a, Siyasal Bilgiler Fakültesinin 
kıymetli Öğretim Üyeleri Prof. Dr. Gülten Gümüştekin'e, Dr. 
Öğretim Üyesi Abdullah Kıray'a, kıymetli sponsorlarımıza 
araştırma görevlilerimiz, yüksek lisans ve doktora 
öğrencilerimize desteklerinden dolayı teşekkür ederim.”
Açılış konuşmalarının ardından Prof. Dr. İnci Erdem Artan 
Moderatörlüğünde Prof. Dr. Cavide Uyargil, Prof. Dr. 
Mahmut Paksoy, Prof. Dr. Ayşe Çiğdem Kırel ve Dr. Öğr. 
Üyesi Esra Aydın'ın konuşmacı olarak katıldığı panele 
geçildi. “Hibrit Çalışmanın Davranışsal Boyutları” 
başlığında gerçekleştirilen panelde konuşmacılar, hibrit 
çalışmanın iş hayatına ve çalışanlara olumlu ve olumsuz 
etkilerini ele aldı. Panel, soru cevap kısmı ile sona erdi.  
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9. Örgütsel Davranış Kongresi düzenlendi
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İnşaat maliyet endeksi eylülde aylık bazda yüzde 1,57, yıllık 
bazda yüzde 119,83 artış kaydetti.
Türkiye İstatistik Kurumu, eylül ayına ilişkin inşaat maliyet 
endeksi verilerini açıkladı. Buna göre, endeks eylülde bir 
önceki aya kıyasla yüzde 1,57, geçen yılın aynı ayına göre 
yüzde 119,83 yükseldi.

Aylık bazda malzeme endeksi yüzde 2,07 arttı, işçilik 
endeksi ise yüzde 0,07 azaldı. Yıllık bazda da malzeme 
endeksi yüzde 133,4, işçilik endeksi yüzde 84,04 artış 
gösterdi.
Bina inşaatı maliyet endeksi, eylülde bir önceki aya göre 
yüzde 2,1, geçen yılın aynı ayına kıyasla yüzde 117,11 
yükseldi. Bir önceki aya göre malzeme endeksi yüzde 2,82 
arttı, işçilik endeksi ise yüzde 0,17 azaldı.
Malzeme endeksi, geçen yılın aynı ayına göre yüzde 129,87, 
işçilik endeksi yüzde 84,15 artış kaydetti.
Bina dışı yapılar için inşaat maliyet endeksi, eylülde bir 
önceki aya göre yüzde 0,13 azaldı, geçen yılın aynı ayına 
göre yüzde 129,18 yükseldi. Bir önceki aya göre malzeme 
endeksi yüzde 0,24 azaldı, işçilik endeksi yüzde 0,3 arttı. 
Eylülde geçen yılın aynı ayına göre malzeme endeksinde 
yüzde 145,25, işçilik endeksinde yüzde 83,62 artış 
gerçekleşti.

Çanakkale İl Özel İdaresi tarafından, bina inşaatı yaptırılacak.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, Çanakkale İl Özel İdaresi Yatırım 
ve İnşaat Müdürlüğü tarafından, Bayramiç 16 Derslikli İlkokul 3957 m² 
Bina işi yapılacak.  İhaleye katılmak isteyenler, 02.12.2022 - 10:30 
tarihinde Çanakkale İl Özel İdaresi Destek Hizmetleri Müdürlüğü İhale 
Toplantı Salonu'nda bulunacak.

Küçükkuyu Belediye Başkanlığı tarafından, motorin ve benzin satın 
alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, Küçükkuyu Belediye Başkanlığı 
tarafından, Motorin( Diğer) 118000 (yüzonsekizbin) lt 95 Oktan 
Kurşunsuz Benzin 7000 (yedibin) lt alınacak. İhaleye katılmak 
isteyenler, 05.12.2022 - 14:00 tarihinde Fen İşleri Müdürlüğü ve Eğitim 
Merkezi Binası Sahil Mah. Süleyman Sakallı Cad. No:55 Küçükkuyu'da 
bulunacaklar.

Aksa Çanakkale Doğal Gaz Dağıtım A.Ş. tarafından, CNG (sıkıştırılmış 
doğalgaz) ve LNG (sıvılaştırılmış doğalgaz) satın alınacaktır.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, Aksa Çanakkale Doğal Gaz 
Dağıtım A.Ş. tarafından, CNG (sıkıştırılmış doğalgaz) ve LNG 
(sıvılaştırılmış doğalgaz) satın alınacaktır. İhaleye katılmak isteyenler,  
10:30 , 25/11/2022 tarihlerinde Rüzgarlıbahçe Mah. Özalp Çıkmazı 
No:10 Kavacık İstanbul'da bulunacaklar.

Çanakkale Polis Evi Şube Müdürlüğü tarafından, personel hizmeti 
(garson, bulaşık hizmetlisi, bayan kuaförü, temizlik hizmetlisi) 
alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, Emniyet Genel Müdürlüğü 
Polisevleri Çanakkale Polisevi Şube Müdürlüğü tarafından, (10) 
Garson Hizmetllisi, (3) Bulaşık Hizmetlisi, (1) Bayan Kuaförü, (1) 
Temizlik Hizmetlisi alımı yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 
07.12.2022 - 11:00 tarihinde Kemalpaşa Mahallesi Lise Caddesi No:13 İl 
Emniyet Müdürlüğü Toplantı Salonu'nda bulunacaklar.

Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü tarafından, montaj, demontaj ve taşıma 
hizmeti alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, İl Sağlık Müdürlüğü Sağlık 
Bakanlığı Bakan Yardımcılıkları tarafından, Gelibolu Şehit Koray Onay 
Devlet Hastanesi Ek Binası'na 1 adet klima santrali montaj, demontaj 
ve taşınması işi yapılacaktır. İhaleye katılmak isteyenler, 28.11.2022 - 
14:30 tarihinde Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü Toplantı Salonu Esenler 
Mah. Kocatepe Sok. 1 17100 - Merkez / Çanakkale'de bulunacaklar.

Çanakkale Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü tarafından, asansör periyodik 
bakım onarım hizmeti alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre,  Çanakkale Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü tarafından 12 ay süre ile 55 adet asansörün periyodik 
bakım onarımı işi yapılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 21.11.2022 - 
14:30 tarihinde Çanakkale Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü 18 Mart Spor 
Kompleksi 17100 Çanakkale'de bulunacaklar.

Çanakkale E-Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumu tarafından, tavuk eti ve 
ürünleri alınacak.
ilan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana göre, Cezaevi 
Müdürlüğü-E Tipi Kapalı Çanakkale Adalet Bakanlığı Bakan 
Yardımcılıkları tarafından, 7 kalem tavuk eti ve ürünleri alınacaktır. 
İhaleye katılmak isteyenler, 22.11.2022 -10:00 tarihinde Çanakkale E 
Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumu Müdürlüğü Toplantı Salonu'nda 
bulunacaklar.

Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü tarafından, sonuç karşılığı laboratuvar 
hizmeti alınacak.
ilan.gov.tr internet sitesinde yayınlanan ilana göre, İl Sağlık 
Müdürlüğü Sağlık Bakanlığı Bakan Yardımcılıkları tarafından, 4 kısım 
puan sonuç karşılığı laboratuvar  hizmeti alınacak. İhaleye katılmak 
isteyenler, 29.11.2022 - 11:00 tarihinde Çanakkale İl Sağlık Müdürlüğü 
Toplantı Salonu - Esenler Mah. Kocatepe Sok. 1 Çanakkale'de 
bulunacaklar.

Çanakkale Biga Devlet Hastanesi Başhekimliği tarafından Isı yalıtımlı 
alüminyum doğrama ile bölünmesi ve fotoselli kapı takılması işleri 
yaptırılacaktır.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, Devlet Hastanesi -Biga Sağlık 
Bakanlığı Bakan Yardımcılıkları tarafından, Biga Devlet Hastanesi 
koridorlarının ısı yalıtımlı alüminyum doğrama ile bölünmesi ve 
fotoselli kapı takılması işi yaptırılacak. İhaleye katılmak isteyenler, 
21.11.2022 - 14:00 tarihinde Biga Devlet Hastanesi Toplantı Salonu'nda 
bulunacaklar.

Çanakkale Onsekizmart Üniversitesi İdari Ve Mali İşler Daire 
Başkanlığı tarafından, ulaşım ve servis hizmeti alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, İdari ve Mali İşler Daire 
Başkanlığı Yükseköğretim Kurumları Çanakkale Onsekiz Mart 
Üniversitesi tarafından, ulaşım ve servis hizmeti alınacak. İhaleye 
katılmak isteyenler, 23.11.2022 - 10:00 tarihlerinde Çanakkale Onsekiz 
Mart Üniversitesi İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı İzmir Yolu Üzeri 
Terzioğlu Kampüsü Rektörlük Binası B Blok Zemin Kat İhale Odası 
Çanakkale'de bulunacaklar.

Çanakkale E-Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumu tarafından sebze ve 
meyve ürünleri satın alınacak.
ilan.gov.tr'de yer alan duyuruya göre, Cezaevi Müdürlüğü-E Tipi 
Kapalı Çanakkale Adalet Bakanlığı Bakan Yardımcılıkları tarafından, 
23 Kalem Sebze ve Meyve satın alınacak. İhaleye katılmak isteyenler, 
28.11.2022 - 10:00 tarihinde, Çanakkale E Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumu Müdürlüğü Toplantı Salonu'nda bulunacaklar.

Çanakkale Merkez ve Lapseki'de polis ekiplerince 
gerçekleştirilen kaçak sigara operasyonunda 37 bin 800 dal 
doldurma sigara ve 130 bin dal boş makaron 
gerçekleştirildi.

Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize 
Suçlarla Mücadele (KOM) Şube Müdürlüğü Kaçakçılık 
Suçları Büro Amirliği görevlileri tarafından Merkez ve 
Lapseki ilçesinde Doldurma Sigara ve Makaron 
kaçakçılığıyla mücadele kapsamında yapılan çalışmalarda 
5607 SKM suçundan iki ayrı ceraim verilerek, Ü.E ve K.H 
isimli şahısların ikametlerinde yapılan arama neticesinde 
toplamda 1 adet hava kompresörü, 2 adet sigara sarma 
makinası, 37 bin 800 dal doldurma sigara, 130 bin dal boş 
makaron, 68 paket tütüne el konulduldu.
Ayrıca yapılan aramalarda idari yaptırım kapsamında 20 
kilogram kıyılmış sarmalık kıyılmış tütün bulunurken, 
gerekli idari işlemlerin uygulanması için İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü'ne teslim edilmek üzere muhafaza altına alındı.
Şüpheli Ü.E ve K.H hakkında 5607 SKM suçundan adli işlem 
yapılmasının ardından serbest bırakıldı.

Organik arı ürünleri üreticiliğinin geliştirilmesi, doğal 
kaynakların korunması, gıda güvenliğinin ve 
sürdürülebilirliğin sağlanması amacıyla sağlanan 
desteklere ilişkin usul ve esaslar belirlendi.
Tarım ve Orman Bakanlığı'nın "Organik Arıcılık Yapan 
Yetiştiricilerin Desteklenmesine Dair Tebliği" Resmi 
Gazete'de yayımlandı.
Tebliğle organik arıcılık yapan yetiştiricilerin 
desteklenmesi kapsamında ödemelerin yapılabilmesi için 
şartlar, başvuru yöntemi, başvuru ve ödeme süreleri gibi 
konular düzenlendi.
Buna göre, organik arıcılık yapan yetiştiricilerin, kovan 
tespitlerini en geç 30 Aralık'a kadar yaptırması gerekiyor.
Destekleme ödemesine hak kazanan organik arılı kovanlar 
için kovan başına 15 lira destek ödemesi yapılacak.

Tebliğ, 3 Ocak 2022 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere 
yürürlüğe girerken, 30 Aralık 2021 tarihli aynı başlıklı tebliğ 
yürürlükten kaldırıldı.

İHALE İLANLARIİnşaat maliyetinde rekor serisi sürüyor

Merkez ve Lapseki'de kaçak sigara operasyonu

Organik arıcılık desteklerine ilişkin esaslar belirlendi

Sanal gerçeklik turu ile anıtkabir ziyareti
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) Kurumsal 
İletişim Koordinatörlüğü bünyesinde bulunan Sosyal 
Sorumluluk Birimi tarafından 10 Kasım Atatürk'ü Anma 
Günü kapsamında halka, VR gözlükler aracılığıyla sanal bir 
Anıtkabir turu düzenlendi.

Kepez Halk Bahçesinde düzenlenen etkinliğe Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Pelin Kanten, Kepez Belediye Başkanı 
Birol Arslan, İletişim Fakültesi Dekan Vekili Prof. Dr. Deniz 
Yenğin, İletişim Fakültesi Dekan Yardımcısı ve Sosyal 
Sorumluluk Birimi Sorumlusu Doç. Dr. Hicran Özlem Ilgın, 
İletişim Fakültesi Dekan Yardımcısı Dr. Öğretim Üyesi 
Tamer Bayrak, Kepez Belediye Meclis Üyeleri ve 
vatandaşlar katıldı.
Katılımcılar, arttırılmış gerçeklik özelliği sunan VR 
gözlükler aracılığıyla Anıtkabir'i sanal bir şekilde ziyaret 
ettiler.


